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افشای حقوق 40 میلیونی مدیران شرکت های شهرداری
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رئیسجمهور دیدار در اسلامی انقلاب رهبر
کردند؛ مطرح دولت هیئت اعضای و 

تقدیروتمجیدهمراهباتذکراتمهم
دربارهمعیشتمردمورشدتولید
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رو در رو

تندروها بدشان نمی آید اصلاح طلبان 
به سمت تحریم بروند

یک فعال سیاســی اصلاح طلب گفت: بخش هایی از نیروهای 
تندروی اصولگرا می خواهند اصلاح طلبان به سمت تحریم بروند تا 
برای همیشه با آنها تسویه حساب سیاسی انجام شود و حاکمیت 
برای همیشه با اصلاح طلبان خداحافظی کند. برنامه انتخاباتی 

اصلاح طلبان چه خواهد بود؟ این پرسشی است که...
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رئیس شورا : حقوق و مزایا تابع اساسنامه است !

صدور مجوزهایی که بحران زا ست؛

شوخی با 
کسب و کارها

وقتی توان بازدارندگی پررنگ می شود

پیام جدید حزب الله
حسین فاطمی: طی هفت ماه اخیر 
که رژیم صهیونیســتی شدیدا درگیر 
اعتراضات داخلی شــده است، نه تنها 
بحران امنیتی بی سابقه ای بدنه ارتش 
و به تبعــش توان دفاعــی، نظامی و 
امنیتی این رژیم را درگیر کرده است 
که همزمان با آن توان محور مقاومت 
هم دو چندان شــده است تا جایی که 
از غزه تــا لبنان اکنون مانورهای های 
موشکی و نمایشگاه های نظامی توسط 
گروه های مقاومت فلسطین و  حزب 
الله لبنان برگزار می شــود. این آشکار 
سازی توان نظامی علاوه بر بازداندگی 

بدون شک می تواند نوعی موانه تهدید 
و موازنه وحشت را هم به دنبال داشته 

باشد. 
در همین راســتا ایســنا، بــه نقل از 
خبرگــزاری شــهاب نیوز فلســطین 
گزارش داد که مقاومت فلســطین در 
چارچوب ارتقای توانمندی های نظامی 
و موشکی خود صبح روز یکشنبه یک 
آزمایش موشکی از نوار غزه انجام داده 
و دو موشک آزمایشی را به سمت دریا 

شلیک کرده است.
مقاومــت در راســتای آمادگی دائمی 
برای پاسخ به هرگونه حمله احتمالی 

رژیم صهیونیســتی به نــوار غزه، به 
تلاش های خود برای جمع آوری نیرو و 
افزایش توان نظامی خود ادامه می دهد. 
البتــه ۱۷ اوت نیــز خبرگزاری های 
فلســطینی خبرهایــی از انجام یک 
رزمایش موشــکی بزرگ بــا توجه به 
تشدید حملات رژیم صهیونیستی علیه 
اســرا به ویژه در زندان نقب را منتشر 
فلسطین  »صفا«ی  کردند.خبرگزاری 
نیز به نقل از برخی منابع در مقاومت 
اعلام کرد که مقاومت در این رزمایش 
بیش از ۵۰ موشــک از جمله تعدادی 
موشک »عیاش ۲۵۰« را به سمت دریا 

شلیک کرد.
بــه دنبال انجــام سلســله مانورهای 
موشــکی در غزه، یک رســانه عبری 
فاش کرد که ارتش رژیم صهیونیستی 
مدت هاست که درصدد حمله به غزه و 
ترور رهبران مقاومت، به ویژه جنبش 
حماس در این باریکه اســت، اما توان 
نظامی مقاومت فلسطین آن را از انجام 

این حمله باز داشته است.
به موازات آزمایش موشکی روز یکشنبه 
در نواره غزه، شنبه این هفته نیز حزب 
الله لبنان دست به برگزاری نمایشگاهی 

از توانمندی های نظامی خود...
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رهبر انقلاب اسلامی در دیدار رئیس جمهور و اعضای هیئت دولت مطرح کردند؛

تقدیر و تمجید همراه با تذکرات مهم درباره معیشت مردم و رشد تولید
 رهبــر معظــم انقلاب اســلامی صبح 
روزگذشــته در دیــدار رئیس جمهور و 
اعضای هیأت دولــت با تقدیر و تمجید 
از عملکرد خوب و قوی دولت در برخی 
بخش ها از جملــه »کار های زیربنایی«، 
»رشــد شــاخص های کلان اقتصادی« 
و »سیاســت خارجی«، گفتند: با وجود 
کار های اساسی تحســین برانگیز دولت، 
متأسفانه مسائل معیشــتی مانند غبار 
مانع دیدن کار های اساسی دولت است؛ 
لازم است تورم نامطلوب دو رقمی، هرچه 
ممکن است کاهش یابد و عدالت، کاهش 
فاصله طبقاتی، ثبات بازار، کاهش تورم، 
ثبات نرخ ارز ورشــد تولیــد؛ به عنوان 
شــاخص های مهم در همه تصمیمات و 
اقدامــات دولت از جمله در برنامه هفتم 
توسعه، مورد توجه کامل قرار داشته باشد.

به نقل از پایگاه اطلاع رسانی دفتر رهبر 
انقلاب؛ حضرت آیت الله خامنه ای در این 
دیدار که در ســالروز شــهادت شهیدان 
رجایی و باهنر و به مناسبت هفته دولت 
انجام شد، جلب رضای الهی و کار برای 
مردم را دو ویژگی اساسی این دو شهید 
بزرگوار خواندند و گفتند: رجایی و باهنر 
با جهت گیری های الهــی و انقلابی، کار 
برای مردم را هم باعث جلب رضای الهی 
می دانستند و این هدف اساسی بر همه 
فعالیت ها، انتصابــات و کارکرد های آنان 
ســایه افکن بود؛ بنابراین، اسم رمز همه 
دولت های نظام اسلامی باید کسب رضای 

الهی و کار برای مردم باشد.
ایشان با اشاره به حمایت رهبری از همه 
توانمندی های  با گرایش هــا و  دولت ها 
مختلف، کمک به قوه مجریه را وظیفه ای 
همگانی برشمردند و افزودند: عملکرد دو 
ساله این دولت، موجب تقدیر و تمجید 
است، اما متأســفانه به علت نارسایی در 
زبان رسانه ای دولت، فعالیت های خوب 
آن، بــه اندازه لازم و شایســته به اذهان 

مردم منعکس نشده است.
رهبر انقلاب در تشــریح برخی کار های 
قــوی دولت در بخش اقتصاد به رشــد 
از جملــه رشــد  شــاخص های کلان 
اقتصادی به خصوص در بخش صنعت، 
افزایش رشــد ســرمایه گذاری، کاهش 
رشد نقدینگی، کاهش بیکاری، کاهش 
ضریب جینی و افزایش صادرات اشــاره 
کردند و افزودنــد: تقویت نظام مالیاتی، 
افزایش محصولات پتروشیمی و کار های 
ارزنده در زمینه نفــت و گاز و راه اندازی 
چند هزار کارگاه تعطیل یا نیمه تعطیل از 
دیگر اقدامات قابل تقدیر دولت است که 
البته اثرگذاری افزایش شاخص های کلان 
اقتصادی و اقدامات زیربنایی در زندگی 

مردم، نیاز به گذشت زمان دارد.
حضرت آیت الله خامنــه ای در علت یابی 
انعکاس ضعیف اقدامات خوب دولت در 
جامعه، دو نکته را بیان کردند: اول؛ ضعف 
اطلاع رســانی هنرمندانه دولــت و دوم؛ 
مشکلات معیشتی از جمله گرانی شدید 
برخی مواد غذایی و گرانی مستأصل کننده 
در بخش مسکن که باعث شده همچون 
غبار مانع دیدن کار های اساســی دولت 

شود.
رهبر انقلاب کار های دولت در بخش های 
مدیریتی را هم مهم دانســتند و گفتند: 
حضور در بین مردم و مواجهه مستقیم 
و صمیمی و متواضعانه با آن ها، بســیار 
با ارزش اســت. ایشــان افزودند: ما حق 
نداریــم از جایگاه بالا و متکبرانه با مردم 
حرف بزنیم؛ زیرا ما اصلا کسی نیستیم 
و آنچه هست متعلق به مردم است و اگر 
مسئولیتی هم به ما داده شده، اولا مردم 
داده اند و ثانیا برای خدمت به مردم است.

رهبر انقلاب، ساده زیستی، مواضع انقلابی، 
روحیه جهــادی و بکارگیری جوانان در 
رده های گوناگون مدیریتــی را از دیگر 
کار های تحسین برانگیز دولت خواندند. 
حضرت آیت الله خامنــه ای فعالیت های 

دولــت در بخش سیاســت خارجی از 
جمله سیاســت ارتباط با همسایگان را 
بسیار خوب خواندند و گفتند: باید با هیچ 
همسایه ای مناقشه ای نداشته باشیم و اگر 
مناقشه ای هم هست، تبدیل به همکاری 
شود که گام هایی در این زمینه برداشته 
شــده که باید ادامه یابد.ایشان ارتباط با 
همه دولت هایی که مایــل به ارتباط با 
ایران هستند )به جز استثنائاتی معدود( 
را از دیگر سیاســت های درســت دولت 
سیزدهم برشــمردند و گفتند: عضویت 
در دو پیمان بین المللی نیز کار بســیار 
مهمی بود که نشــان می دهد کشور در 
وضعی قرار دارد که مؤسسان پیمان های 
بین المللی راغب و گاهی مُصرّ به ارتباط 
با ایران هســتند و بر اساس محاسبات 
خــود و با توجه به واقعیات ایران، ارتباط 

با کشورمان را لازم می دانند.
ایشان با اشاره به ضرورت افزایش کمّی 
و کیفی کار هــای خوب دولت در بخش 
فرهنگی، با اشاره به یک نکته مهم گفتند: 
فاصله بین واقعیت های کشور و عملکرد 
دولــت و تلقّی مردم از واقعیت ها، خیلی 
زیاد است که باید با استفاده از کارشناسان 
خبره، این فاصله را کم کنید. بخش سوم 
ســخنان رهبر انقلاب در دیدار با رئیس 
جمهــور و هیأت دولت به بیان تذکراتی 

مهم اختصاص داشت.
برای مشــاهده  ایشــان زمینه ســازی 
پیشــرفت های عمومی کشور را ضروری 
دانســتند و گفتند: یکــی از نقاط امید 
دشــمن برای ســتیزه گری بــا ایران، 
دانشگاه ها است که حضور مسئولان در 

دانشگاه، آن برنامه را خنثی می کند.
»کارآمدســازی فعالیت های رســانه ای 
دولــت« تذکر بعدی رهبــر انقلاب بود 
که در ایــن زمینه گفتند: برای هر اقدام 
مهم، یک پیوست تبلیغاتی روشن لازم 
است مثلاً در قضیه حذف ارز ترجیحی 
که کار لازمی بود، باید به صورت روشن، 
علت این کار و فواید و آثار آن برای مردم 

تبیین می شد.
حضــرت آیت الله خامنه ای بــا تأکید بر 
استفاده از خرد جمعی در کارها، افزودند: 
ســخنان، آمار ها و وعده های مسئولان 
دولتی باید انسجام داشته باشد نه اینکه 
دستگاه ها آمار ها و وعده های یکدیگر را 

رد کنند یا غیرعملی بدانند.
ایشان در آخرین نکته، دولتمردان را به 
بی اعتنایی به جوســازی ها و حاشیه ها 
توصیــه کردند و گفتند: ممکن اســت 
عده ای با فعالیت شدید در فضای مجازی 
به دنبال جنجال برای جلوگیری از یک 
اقدام دولت یــا تحمیل اقدامی به دولت 
باشــند، اما اگر آن تصمیم یا اقدام شما، 
سنجیده و اندیشیده شده است نباید به 
جنجال های گروه های فشار توجه کنید 
بلکه با توکل به خدا گام ها را محکم و با 

پیگیری کامل بردارید.
حضــرت آیــت الله خامنــه ای در پایان 

ابراز امیــدواری کردند بــه توفیق الهی 
موفقیت های دولت در مدت باقیمانده از 

مسئولیت، مضاعف باشد.
ایشــان بار دیگر اولویت اصلی کشور را 
اقتصــاد و فرهنگ خواندننــد و درباره 
شعار سال گفتند: مهار تورم هم با رشد 
تولید حاصل می شــود بنابراین رشــد 
تولید مهمترین کار است و باید در صدر 

توجهات باشد.
حضرت آیت الله خامنه ای حمایت از تولید 
و برداشتن موانع سر راه تولیدکنندگان 
را دو راهکار اساســی برای رشــد تولید 
بیــان کردنــد و افزودنــد: حمایت های 
قانونی، سهل شدن فعالیت های تولیدی، 
حمایت هــای مالی و تأمیــن منابع در 
حدی که وظیفه دولت اســت و حمایت 
فرهنگی یعنی ترغیب مردم به استفاده 
از محصــولات داخلی مهمترین راه های 
رشد تولید است. ایشان افزودند: البته باید 
مراقب بود که بر خلاف برخی دوره های 
گذشــته، منابع ارزی و ریالی اختصاص 
داده شــده به تولید سر از کار های دیگر 
درنیــاورد و برخی اشــخاص »بازیگر با 
مسائل و اطلاعات اقتصادی« با استفاده 
از گریزگاه ها، ســود های کلان نامشروع 
به جیب نزنند. رهبر انقلاب، پشــتیبانی 
تجارت خارجی از تولید داخلی را از دیگر 
راه های مهم رشد تولید دانستند و گفتند: 
یــک بخش تجارت خارجــی به تنظیم 
بازار مربوط می شــود، اما در بخش دیگر 
باید کاری کــرد که تفاهم ها و قرارداد ها 
با کشــور ها در نهایت، باعــث صادرات 
تولیدات داخلــی و واردات ســرمایه یا 
کالا های اساسی به کشور سرمایه ای شود. 
ایشان تشخیص بموقع نیاز های کشور را 
هم کاملاً ضروری خواندند و گفتند: اگر 
نیاز کشــور به یک کالا بموقع تشخیص 
داده نشــود و نزدیک مرحله بحرانی به 
ناچار و دستپاچه شروع به واردات کنیم، 

طبعاً دچار مشکل می شویم.
حضــرت آیــت الله خامنــه ای بــا ابراز 
خرســندی از خرید بیش از ۱۰ میلیون 
تن گندم در ســال جــاری افزودند: اگر 
از تولیدکنندگان دیگر اقلام کشــاورزی 
و تولیدکننــدگان صنعتــی- معدنی و 
خدماتی هم حمایت شود، قادرند نیاز های 

کشور را تا حد فراوانی تأمین کنند.
رهبر انقلاب در تذکر بعدی با اشــاره به 
تکالیف دولــت در برنامه هفتم، از دولت 
خواســتند در همه کار ها و تصمیم های 
اقتصادی چند نقطه مهم و قابل سنجش 
مانند عدالت، کاهــش فاصله طبقاتی، 
ثبات بازار، کاهش تــورم، ثبات نرخ ارز 
و رشــد تولید را مراقبت و رعایت کند و 
تصمیم های اقتصــادی با توجه به تأثیر 

آن ها بر روی این شاخص ها گرفته شود.
حضــرت آیــت الله خامنــه ای مســاله 
معیشت مردم را مســاله ای بسیار مهم 
برشمردند و افزودند: مشکلات معیشتی 
مانند گرانی مســکن و اجاره خانه باعث 

می شود همه کار های خوب و پر زحمت 
دولــت تحت الشــعاع قرار گرفتــه و از 
چشــم ها دور بماند. ایشان هدف اصلی 
از تحریم ها را معیشــت مردم و گروگان 
گرفتن آن دانســتند و گفتند: در زمینه 
رفع تحریم ها کار ها و مذاکراتی در حال 
انجام اســت که در جای خود درســت 
و محفوظ اســت، اما به موازات آن باید 
خط خنثی کردن تحریم ها دنبال شــود 
که مهم ترین شــاخص آن، کاهش تورم 
است. رهبر انقلاب اســلامی با اشاره به 
آمار های مســئولان درباره کاهش تورم 
از ابتدای دولت، خاطرنشــان کردند: این 
کاهش خوب است، اما کافی نیست چرا 
که استمرار تورم دو رقمی برای چند سال 
پیاپی نامطلوب اســت و باید تلاش کرد 
هر قدر ممکن است کم شود. ایشان، به 
سرانجام رساندن کار ها و طرح های زیاد 
نیمه تمام، حل مسئله ناترازی بانک ها، 
مقابله با دلالی و واسطه گری را از جمله 
اقداماتــی خواندند که اجرای آن ها تأثیر 

سریعی در کاهش تورم خواهد داشت.
حضرت آیــت الله خامنه ای در توصیه ای 
دیگر، شــناخت فرصت های ارتباطی با 
کشــور های مختلف و استفاده بهنگام از 

آن ها را ضروری خواندند.
ایشان با اشاره به اسناد همکاری متعدد و 
طولانی مدت دولت با بعضی از کشورها، 
به نتیجه رســاندن این اسناد و توافقات 
را ضروری دانستند و گفتند: تفاهم ها و 
توافق ها نباید صرفاً روی کاغذ باقی بماند.
رهبر انقلاب با اشاره به تلقی برخی عناصر 
سیاسی که تعامل با دنیا را در ارتباط گرم 
و صمیمی با چند کشــور غربی محدود 
می دانند، گفتند: این نگاه، غلط، ارتجاعی 
و مربوط به ۱۰۰ ســال پیش اســت که 
چند کشور اروپایی همه کاره دنیا بودند، 
اما امروز باید آن نگاه کهنه و مرتجعانه را 
کنار گذاشت و درک کرد که ارتباط با دنیا 
یعنی ارتباط با آفریقا، آمریکای جنوبی و 
آســیا که منابع عظیم ثروت های انسانی 
و طبیعی هســتند، ضمن اینکه ملاک 
ارتباطات بین المللی، منافع و عزت ملی 
است و در ارتباطات، هم سلطه گری و هم 

سلطه پذیری نباید وجود داشته باشد.
ایشان همچنین در بیان چند تذکر دیگر 
خطاب به دولتمردان گفتند: زیّ مردمی 
را که بســیار با ارزش است حفظ کنید 
و همچنین هر چــه می توانید گفتگو با 
نخبگان و صاحب نظران را افزایش دهید.

حضور  خامنــه ای  آیــت الله  حضــرت 
مســئولان در دانشــگاه ها برای شنیدن 
حرف هــای دانشــجویان و اســاتید و 
همچنین بیان و انتقال نکات لازم به آن ها 
را ضروری دانستند و افزودند: دانشجویان 
و اساتید و نخبگان افراد آگاهی هستند، 
اما از کار های بســیار زیاد انجام شده در 
کشــور اطلاع کافی ندارند که مشاهده 
پیشــرفت ها می تواند اطلاعات آن ها را 

کامل کند.

تندروها بدشان نمی آید اصلاح طلبان 
به سمت تحریم بروند 

یک فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: بخش هایی از نیروهای 
تندروی اصولگرا می خواهند اصلاح طلبان به ســمت تحریم 
بروند تا برای همیشه با آنها تسویه حساب سیاسی انجام شود 

و حاکمیت برای همیشه با اصلاح طلبان خداحافظی کند.
برنامه انتخاباتی اصلاح طلبان چه خواهد بود؟ این پرسشــی 
است که پاسخ به آن سخت است زیرا صدای واحدی از میان 

اصلاح طلبان شنیده نمی شود.
محمدعلی وکیلی، فعال سیاسی اصلاح طلب و از نمایندگان 
مجلــس دهم، دربــاره این موضــوع به »نامه نیــوز« گفت: 
»اصلاح طلبان دارای تکثری غیرقابل جمع اند. کف و ســقف 
اصلاح طلبی چنان دچار اختلاف اســت که زیر یک سقف و 
تحت یک عنوان جمع نمی شــوند؛ مگر آنکه در قالب لیدری 
کاریزماتیک کــه بتواند ائتلافی به وجود بیــاورد. حالا باید 
بگوییم کدام اصلاح طلبان؟ رادیکال ها یا میانه روها؟ رادیکال ها 
در ســال98 همین موضع کنونی را داشتند و حرف هایشان 
خیلی هم پر ســروصدا است اما نمی شــود گفت حرف های 
آنها موضع همه اصلاح طلبان اســت. گرچه اکنون ســخن 
هیئت رئیســه جبهه اصلاحات همین است اما اعضای جبهه 
مســیر دیگری را طی می کنند؛ از جمله حزب اعتماد ملی، 
حزب مردم ســالاری، حزب کارگزاران و حزب نداری ایرانیان 
که بیانیه داده اند و از اعضایشان خواشته اند در انتخابات فعال 
باشند. در مجموع نمی شــود گفت کدام یک از این طیف ها 

اصلاح طلبان را نمایندگی می کنند«.
او ادامه داد: »در دو طیف مذکور دو مشــکل مشترک وجود 
دارد؛ نخســت آنکه پایگاه کنشــگران سیاسی اصلاح طلب 
ضعیف شده اســت و بخشــی از مخاطبان اصلاحات از هر 
دو طیف عبــور کرده انــد و فعلا انتخابات در اولویت شــان 
 نیســت. مشــکل بعدی رویکرد حاکمیت در قبال انتخابات 

است.
 عجیب اســت که حاکمیت بهانه به دســت گروه رادیکال 
اصلاح طلب می دهد و به رغــم اینکه توجه طیف میانه روی 
اصلاحات به صندوق های رأی است و می خواهند در منظومه 
جمهوری اســلامی فعالیت کنند اما از سوی حاکمیت هیچ 
پالس مثبتی دریافت نمی کنند و انتخابات گویا قرار است در 
فضایی بسته شکل بگیرد. به نوعی می شود طیف هایی تندرو 
از اصولگرایان بدشان نمی آید جریانی رادیکال از اصلاح طلبان 
به سمت تحریم بروند زیرا نان خود را در تحریم انتخابات از 
سوی اصلاح طلبان می جویند. یک اصولگرایان تندرو کاسبان 
ترحیم انتخابات هســتند و اتفاقا خوشــحال می شــوند که 

اصلاح طلبان به سمت تحریم بروند«.
این فعال سیاســی اصلاح طلب همچنین بیــان کرد: »آقای 
خاتمی همچنان تنها شــانس ایجاد ائتــلاف میان دو طیف 
مذکور اصلاحات است. محتوای سخنان اخیر او همانی است 
که اصلاح طلبان میانه رو می گویند اما در شــروطی که ذکر 
می کند می خواهــد دغدغه  اصلاح طلبــان حداکثری را هم 
تأمین کند. به نفع همه اصلاح طلبان اســت که آقای خاتمی 
در هیچ یک از این دو طیف تعریف نشود و فرای اینها باشد. 
نهادهای نظارتی اگر انتظار انتخاباتی حداکثری را دارند باید 
بکوشــند که رویکردی انبســاطی به جای انقباضی داشته 

باشند. حرف آقای خاتمی هم همین بود«.
وکیلــی در پایان گفت: »متأســفانه بخش هایی از نیروهای 
تندروی اصولگرا می خواهند اصلاح طلبان به ســمت تحریم 
بروند تا برای همیشه با آنها تسویه حساب سیاسی انجام شود 
و حاکمیت برای همیشه با اصلاح طلبان خداحافظی کند. من 
توصیه می کنم که اصلاح طلبان واقع گرا و آینده نگر با دعوت 
به مشارکت در انتخابات و البته تأثیرگذاربی در انتخابات مانع 

تحقق این امر شوند«.
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پیام جدید حزب الله
حسین فاطمی: طی هفت ماه اخیر 
که رژیم صهیونیســتی شدیدا درگیر 
اعتراضات داخلی شــده است، نه تنها 
بحران امنیتی بی سابقه ای بدنه ارتش 
و به تبعــش توان دفاعــی، نظامی و 
امنیتی این رژیم را درگیر کرده است 
که همزمان با آن توان محور مقاومت 
هم دو چندان شــده است تا جایی که 
از غزه تــا لبنان اکنون مانورهای های 
موشکی و نمایشگاه های نظامی توسط 
گروه های مقاومت فلسطین و  حزب 
الله لبنان برگزار می شــود. این آشکار 
سازی توان نظامی علاوه بر بازداندگی 
بدون شک می تواند نوعی موانه تهدید 
و موازنه وحشت را هم به دنبال داشته 

باشد. 
در همین راســتا ایســنا، بــه نقل از 
خبرگــزاری شــهاب نیوز فلســطین 
گزارش داد که مقاومت فلســطین در 
چارچوب ارتقای توانمندی های نظامی 
و موشکی خود صبح روز یکشنبه یک 
آزمایش موشکی از نوار غزه انجام داده 
و دو موشک آزمایشی را به سمت دریا 

شلیک کرده است.
مقاومــت در راســتای آمادگی دائمی 
برای پاسخ به هرگونه حمله احتمالی 
رژیم صهیونیســتی به نــوار غزه، به 
تلاش های خود برای جمع آوری نیرو و 
افزایش توان نظامی خود ادامه می دهد. 
البتــه ۱۷ اوت نیــز خبرگزاری های 
فلســطینی خبرهایــی از انجام یک 
رزمایش موشــکی بزرگ بــا توجه به 
تشدید حملات رژیم صهیونیستی علیه 
اســرا به ویژه در زندان نقب را منتشر 
فلسطین  »صفا«ی  کردند.خبرگزاری 
نیز به نقل از برخی منابع در مقاومت 
اعلام کرد که مقاومت در این رزمایش 
بیش از ۵۰ موشــک از جمله تعدادی 
موشک »عیاش ۲۵۰« را به سمت دریا 

شلیک کرد.
بــه دنبال انجــام سلســله مانورهای 

موشــکی در غزه، یک رســانه عبری 
فاش کرد که ارتش رژیم صهیونیستی 
مدت هاست که درصدد حمله به غزه و 
ترور رهبران مقاومت، به ویژه جنبش 
حماس در این باریکه اســت، اما توان 
نظامی مقاومت فلسطین آن را از انجام 

این حمله باز داشته است.
به موازات آزمایش موشکی روز یکشنبه 
در نواره غزه، شنبه این هفته نیز حزب 
الله لبنان دست به برگزاری نمایشگاهی 
از توانمندی های نظامی خود زد. این 
نمایشگاه در زمینی به مساحت ۱۰ هزار 
و ۴۵۲ متر مربع برگزار شده و در آن در 
کنار نمایش سامانه پدافند هوایی حزب 
الله و تجهیزات و خودرهای زرهی که 
در جنگ سال های ۱98۲ تا ۲۰۰۰ و 
همچنین جنگ ۳۳ روزه سال ۲۰۰۶ 
با رژیم صهیونیســتی و سال ۲۰۱۷ با 
گروه های تکفیری توسط حزب الله به 
غنیمت گرفته به نمایش درآمده است. 
در این نمایشگاه به طور مشخص روی 
توان موشکی تمرکز شده بود و سامانه 
موشکی  سیستم  اســترلا۲،  موشکی 

QW و نیز سیستم موشکی سام 8 ، 

سام۱۶ ، سام۱۴ ، سام۱۷ ، سام ۲۲ و 
مرصاد ۱۶ به نمایش درآمد.

البته حزب الله در۳۱ اردیبهشــت ماه 
و چند روز مانده به بیســت و سومین 
سالگرد آزادسازی جنوب لبنان )پنجم 
خرداد /۲۰۰۰( از دست نظامیان رژیم 
اشغالگر صهیونیستی در جنوب لبنان 
برای اولین بار و با حضور رســانه های 
داخلی و خارجی رزمایش برگزار کرد؛ 
این رزمایش در یکــی از پادگان های 
حــزب الله در جنوب لبنان نزدیک به 
منطقه ملیتا در کنار شهر نبطیه برگزار 
و در آن از گلوله های جنگی اســتفاده 
شد و موشــک ها و خودروهای نظامی 
حزب الله به نمایش درآمد و یگان های 
تخصصی از رسته های مختلف نظامی 
حــزب الله قدرت خــود را به نمایش 
گذاشتند. حزب الله در ۲۱ مردادماه نیز 
تصاویری از سامانه موشکی »ثارالله« را 

منتشر کرد.
آن طور که ایرنا گفته یکی از پیام های 
مهم برگزاری این رزمایش در نزدیکی 

مرز لبنان با ســرزمین های اشغالی به 
رخ کشیدن توان نظامی حزب الله برای 
صهیویست ها بود و نشان داد مقاومت 
لبنــان از هر زمانی آماده تر اســت و 
در صورت خطای رژیم صهیونیستی، 
کابوس صهیونیســت ها بــه واقعیت 
تبدیل خواهد شد و اثری از این رژیم 

غاصب باقی نخواهد ماند.
تا چنــدی پیش حــزب الله آموزش 
نیروهای خود و رزمایش هایش را کاملا 
به صورت مخفی و به دور از چشم رسانه 
ها انجام می داد و فقط یک نمایشگاه 
نسبتا بزرگ از دستاوردها و امکاناتش 
در لبنان آنهم در ملیتا در نزدیکی شهر 
نبطیه در جنوب لبنان داشــت، اما در 
چند ماه گذشــته تاکتیک و رویکرد 
حزب الله تغییر کرده و رزمایش های 
علنی و ایجاد نمایشگاه در برنامه های 
حزب الله قرار گرفته است که رونمایی 
روز شنبه حزب الله از موشک های ضد 
هوایی »ســام ۶« در نمایشگاه نظامی 
 در شــرق لبنــان یکی از ایــن موارد 

است.

امکان سنجی یک احتمال
رقابت بریکس با گروه هفت ممکن است؟

ارشد  پژوهشگر  سالاری،  محمد 
روابط بیــن الملل: شــکل گیری 
گروه بریکــس )BRIC( و بعدها با 
اضافه شدن آفریقای جنوبی بریکس 
جهانــی،  صحنــه  در   )BRICS(
بازیگران اقتصــادی مهمی را در خود 
جای داده است. بسیاری بر این اعتقاد 
هســتند که این نــوع اتحادها یادآور 
اتحادهایی از جنس ورشــو و ناتو می 

توانند باشند. 
در شرایط کنونی اقتصاد بین الملل و 
ظهور قدرت های جدید اقتصادی، این 
گروه که متشکل از کشورهای )چین، 
هند، روسیه، برزیل وآفریقای جنوبی( 
اســت و ۴۶ درصــد جمعیت جهان 
و ۲9درصــد تولیــد ناخالص جهانی 
و صادرکننــدگان انــرژی را در خود 
جای داده اســت، می تواند به رقیب 
سرسختی برای اقتصاد های اروپایی به 
ویژه گروه هفت )که یک  سازمان بین 
 دولتی متشکل از کانادا، فرانسه، آلمان، 
ایتالیــا، ژاپن، بریتانیا و ایالات متحده 
آمریــکا به اضافه اتحادیه اروپاســت( 

تبدیل شود. 
حال برگردیم بــه موضوع اصلی این 
نوشــتار و طرح این سوال که آیا این 
امکان وجود خواهد داشت که بریکس 
رقیب گروه هفت شود و یا بتواند از آن 
فراتر رود؟ اگر این اتفاق شکل بگیرد 
در چه حوزه هایی بیشتر قابل بررسی 

است؟ 
در پاســخ می توان اشــاره کرد که از 

لحاظ اقتصادی این اتفاق افتاده است 
و داده های تولید ناخالص داخلی سال 
گذشته نشان می دهد که در مجموع 
گــروه بریکس اکنــون از نظر برابری 
قدرت خریــد )PPP( از G7 بزرگتر 
شــده و چین هم پای ایالت متحده 
توانسته است در این حوزه رشد کند. 
هندوســتان به عنوان بازگیر نوظهور 
اقتصــادی کــم کم در حال پیشــی 
گرفتن از اقتصاد آلمان است. از لحاظ 
سیاســی این ایده کــه هفت اقتصاد 
صنعتی جهانی به رهبری آمریکا می 
توانند جهان را اداره کنند مورد چالش 
اساسی واقع شــده به طوری که اولاً 

ســهم آنها از تولیــد ناخالص داخلی 
جهان کاهش یافته و همچنین ژاپن 
به مدت بیســت ســال هیچ افزایش 
خالصی در تولید ناخالص داخلی خود 
نشان نداده است. اقتصاد ایتالیا در این 
گروه عملا رشــدی را تجربه نخواهد 
 African. کرد )جان هیل، پایــگاه

.)Business

به طور کلی شکل گیری گروه اقتصادی 
بریکس و اضافه شدن اعضای بیشتر به 
آن و تقویت قدرت این گروه می تواند 
رقیب جدی برای غــرب و آمریکا در 
اقتصاد و سیاست باشــد و به اعتقاد 
برخی این ظرفیت را خواهد داشت که 

آینده سیستم پولی دنیا را با تغییرات 
جدی روبه رو کند که یک نشانه مهم 
آن دلارزدایــی از تبادلات تجاری می 
تواند باشد. اما نباید با دید خوشبینانه 
صرف به ایــن موضوع نگاه کرد چون 
هنوز روسیه، آفریقای جنوبی و برزیل 
به عنوان اعضای اصلــی این گروه از 
لحاظ شاخص های اقتصادی مسیری 

طولانی را در پیش دارند. 
اکنون تنها نشانه ای قوی که این اتحاد 
را بــرای جهان جدی می کند اقتصاد 
نوظهور چین و هند است که به اعتقاد 
بســیاری غول های اقتصادی آینده 

خواهند بود.

حمایت بی چون و چرای واشنگتن از تل آیو برای چیست؟
اسرائیل سلاح استراتژیک آمریکا در 

کنترل منطقه
سعید محمدی کاوند، کارشناس مسائل آمریکا : در ایالات 
متحده و در سراسر جهان، بسیاری این سوال را مطرح می کنند 
که چرا، علی رغم برخی انتقادات، واشــنگتن به حمایت نظامی، 
مالی و دیپلماتیک گســترده خود از رژیم صهیونیستی ادامه می 
دهد. سیاستمداران آمریکایی دائماً به تعهد ایالات متحده در قبال 
اسرائیل تاکید دارند و هرگونه انتقاد از این رژیم را »یهودستیزی« 
می خوانند. هری ترومن، رئیس جمهوری اسبق آمریکا، اولین رهبر 
جهانی بود که اســرائیل را در ســال ۱9۴8 به رسمیت شناخت. 
همین امر باعث شــد که روسای جمهورهای بعدی نیز موضعی 

حمایتی از این این رژیم جعلی اتخاذ کنند 
روابط نزدیک بین ایالات متحده و تل آویو یکی از برجسته ترین 
ویژگی های سیاست خارجی ایالات متحده برای نزدیک به سه و 
نیم دهه بوده است. بیش از ۳ میلیارد دلار کمک نظامی و اقتصادی 
توسط واشنگتن به اسرائیل ارسال می شود. ایالات متحده اغلب 
در ســازمان ملل و ســایر مجامع بین المللی حمایت همه جانبه 
خود را از اســرائیل، اعلام می کند. 99 درصد کمک های نظامی 

ایالات متحده به اسرائیل از زمان تأسیس این رژیم جعلی صورت 
گرفته است. حمایت فزاینده ایالات متحده از دولت اسرائیل، مانند 
حمایت ایالات متحده از متحدان در سایر نقاط جهان، اساساً ناشی 
از نیازهای امنیتی عینی یا تعهد اخلاقی قوی به این رژیم نیست. 
بلکه سیاســت خارجی ایالات متحده در درجه اول برای پیشبرد 
منافع استراتژیک خود است. نقش خود انتصابی آمریکا به عنوان 
مدیر خاورمیانه نیز آن را به شغل میانجی صلح اسرائیل و فلسطین 
بدل کرده است هرچند که بسیاری از کارشناسان، آمریکا را عامل 

بی ثباتی منطقه می دانند. 
پس از پیروزی چشــمگیر رژیم صهیونیســتی در جنگ ۱9۶۷، 
زمانــی که برتری نظامــی خود را در منطقه نشــان داد، کمک 
هــای ایالات متحده تا ۴۵۰ درصــد افزایش یافت. پس از جنگ 
داخلی ۱9۷۰-۱9۷۱ در اردن، زمانی که پتانسیل اسرائیل برای 
مهار جنبش های انقلابی در خارج از مرزهای خود آشــکار شد، 
کمک های ایالات متحده هفت برابر شــد. زمانی که اسرائیل به 
طور چشمگیری سرکوب خود را در اراضی اشغالی افزایش داد. و 
پس از حملات تروریستی ۱۱ سپتامبر علیه ایالات متحده، آمریکا 

کمک های خود به اسرائیل را دوباره افزایش داد.
از این رو، ادامه سطوح بالای کمک های ایالات متحده به اسرائیل 
به دلیل نگرانی برای بقای اسرائیل نیست، بلکه در نتیجه تمایل 
آمریکا به تداوم تسلط سیاسی بر فلسطینیان و تسلط نظامی خود 

بر منطقه است. 
در این میان آیپک بزرگترین لابی طرفدار اسرائیل در آمریکا است. 
نقش لابی طرفدار اســرائیل اغلب به شدت مورد توجه رسانه ها 
قرار می گیرد. حتی برخــی ادعا می کنند که این لابی ها عامل 
اصلی تأثیرگذار بر سیاست ایالات متحده است. ایالات متحده از 
نظر مالی و سیاسی به عنوان یک حامی مهم برای اسرائیل عمل 
کرده است. و اسرائیل نقش ارزشمندی در کمک به ایالات متحده 
برای تسلط بر خاورمیانه ایفا کرده است. کارگزاران قدرت آمریکا بر 
این باور هستند که ایالات متحده می تواند از اسرائیل برای اعمال 

کنترل غیرمستقیم استفاده کند. 
ایالات متحده قادر اســت بدون دخالت مستقیم، نفوذ خود را در 
منطقه اعمال کند. دستگاه دیپلماسی واشنگتن، سیاست و دیدگاه 
منفعت طلبانه ای در سراســر جهان اتخاذ کرده، صرفا به دنبال 
فرصت طلبی و اعمال دیدگاه مداخله گرایانه خود است. صرفا یک 
مفهوم واضح دارد و آن هژمونی طلبی آمریکا در سرتاســر جهان 
اســت. در اصل دولت آمریکا با در پیش گرفتن سیاست هژمونی 
جویانه به دنبال تقویت جایگاه خود در ساختار بین الملل و کنترل 
قدرتهای دیگر اســت. آنان تنها به دنبال اجرای سیاســت هایی 
هستند که در راستای تأمین منافع شان باشد. و برای رسیدن به 

آن دست به هر اقدامی می زنند.
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همزمان با هفته دولت و از ســوی شرکت برق منطقه ای 
خراسان صورت گرفت 

افتتاح سه پروژه مهم برق در استانهای 
خراسان  

همزمان با هفته دولت پست برق ۱۳۲ کیلو ولت شهرک صنعتی 
جغتای به بهره برداری رسید 

به گزارش روابط عمومی شــرکت برق منطقه ای خراســان این 
پست که هزینه ای بالغ بر ۳۲۰ میلیارد ریال در بر داشته است به 
مــدت ۴ ماه اجرا گردیده و دارای بی خط ۱۳۲ کیلولت و امکان 
توســعه یک بی خط می باشد . میزان اشــتغال زایی آن به طور 
 مســتقیم در زمان احداث ۲۵ نفر و در زمان بهره برداری ۱۰ نفر 

می باشد . 
هدف از اجرای این پست افزایش قابلیت اطمینان شبکه ، افزایش 
پایداری شبکه برق خراسان رضوی ، فراهم نمودن شرایط اتصال 
نیروگاه های تجدید پذیر به شبکه در منطقه و تامین برق مطمئن 

بخش جغتای می باشد  
از دستاوردهای مهندسی این پست می توان به تغذیه پست ۱۳۲ 
کیلو ولت به صورت تک مداره ، کاهش تلفات شبکه فشار متوسط 

و بهبود پروفیل ولتاژ شبکه فشار متوسط منطقه نام برد   
افتتاح پست برق 132 کیلو ولت بوژان 

در هفته دولت امســال پست برق ۱۳۲ کیلو ولت بوژان با اعتبار 
۴۰۰ میلیارد ریال افتتاح گردید . به گزارش روابط عمومی شرکت 
برق منطقه ای خراسان این شرکت با همکاری مسئولین استان 
خراســان رضوی و به خصوص نماینده شهرستان و فرماندار این 
شهرستان نسبت به احداث پســت ۱۳۲ کیلو ولت موبیل بوژان 
اقــدام نمود . مدت زمان اجرای این پســت ۳ ماه بود ه اســت و 
میزان اشتغال زایی آن در زمان احداث و بهره برداری ۲۵ نفر می 
باشــد . از اهداف این پروژه می توان به افزایش قابلیت اطمینان 
شــبکه برق ، افزایش پایداری شبکه خراسان رضوی ، تامین برق 
مطمئن محدوده بوژان شهرستان نیشابورو فراهم نمودن شرایط 
تامین برق صنایع و خانگی نام برد . همچنین تامین بار مورد نیاز 
مشترکین منطقه در کمترین زمان ممکن ، کاهش تلفات شبکه 
فشار متوسط و بهبود پروفیل ولتاژ شبکه فشار متوسط منطقه از 

دستاوردهای مهندسی این پروژه می باشد 
افتتاح پست دیهوک 

همزمان با هفته دولت طی مراســمی پست برق ۱۳۲ کیلوولت 
دیهوک در خراسان جنوبی به بهره برداری رسید 

 در این مراســم که استاندار خراســان جنوبی ، نماینده خراسان 
جنوبی در مجلس شورای اسلامی و جمعی از معاونین شرکت برق 
منطقه ای خراسان حضور داشتند .جواد قناعت استاندار خراسان 
جنوبی درمراسم افتتاح این پست برق اظهار داشت: پست وخط 
انتقال دیهوک با هزینه ۱۱۰ میلیارد تومان افتتاح گردید و نگرانی 
مردم و یکی از مطالبات جدی این شهرستان برطرف گردید .وی 
افزود با افتتاح این پروژه امکان اشتغال ۲۵ نفر به طور مستقیم و 
۱۰ نفر با بهره برداری دائم وجود خواهد داشت . استادار خراسان 
جنوبی هزینه اجرای پســت را ۶۰۰ میلیارد ریال بدون احتساب 

هزینه خط عنوان کرد .
لازم به ذکردر این مراسم خط انتقال این پست نیز افتتاح گردید. 
طول خط پســت دیهوک۷۵ کیلومتردارای یک بی خط و امکان 

توسعه یک بی دیگر می باشد که وارد مدار گردید . 
هدف از اجرای این پروژه افزایش قابلیت اطمینان شبکه، افزایش 
پایداری شــبکه برق خراســان جنوبی ، فراهم نمــودن اتصال 
نیروگاههای تجدید پذیر به شــبکه در منطقــه ، فراهم نمودن 
تامین برق شرایط برق صنایع سنگین و تامین برق مطمئن بخش 

دیهوک می باشد 
همچنین خط این خط دارای ۴۰۲برج به صورت بتنی می باشد 

که با اعتبار ۵۰۰ میلیارد ریال به بهره برداری رسید . 
گفتنی اســت از دستاوردهای مهندســی این پروژه می توان به 
تغذیه پست ۱۳۲ کیلو ولت به صورت تک مداره شعاعی از پست 
طبس، کاهش تلفات شــبکه فشار متوسط ، بهبود پروفیل ولتاژ 
شبکه متوسطه منطقه ، امکان تامین برق شهرک صنعتی دیهوک 

و امکان جمع آوری دیزلهای منطقه نای بند نام برد.

تهیه شکر مشکل شده است
رئیس اتحادیه دارندگان قنادی با بیان 
اینکه شکر را به نرخ آزاد تهیه می کنیم، 
گفت: قیمت شکر طی ۱۵ روز با افزایش 

مواجه و به ۳۴ هزار تومان رسید.
به گــزارش روزنامه »صبــح امروز« و 
به نقل از مهــر، علی بهره مند، رئیس 
اتحادیــه دارندگان قنادی، شــیرینی 
فروشــی و کافه قنادی تهران در مورد 
وضعیت بازار شکر، اظهار داشت: شکر 
را به نرخ آزاد تهیه می کنیم و بر همین 

اساس نیز قیمت شکر حدود ۱۰ هزار 
تومان افزایــش یافته و از نرخ ۲۴ هزار 
تومان به ۳۴ تا ۳۵ هزار تومان رسیده 

است.
وی افزود: قیمت شــکر طی ۱۵ روز با 
افزایش مواجه و به ۳۴ هزار تومان رسید 
و نکته اینکه با سختی شکر می خریم و 
در تهیه این کالا مشکلات زیادی داریم.

بهره منــد تصریح کــرد: توجه کنید 
که اگر کمبود کالایی در بازار نباشــد، 

قیمت ها بالا نمی رود.
وی در مــورد روغن هم گفت: در تهیه 
روغن و ســایر کالاها مشکلی نداریم و 

در حال حاضر مشــکل اصلی در تهیه 
شکر است.

رئیس اتحادیه دارندگان قنادی، شیرینی 
فروشی و کافه قنادی تهران در خصوص 
میزان فروش این صنف گفت: با توجه 
به ایام محرم و گرمای هوا، میزان فروش 
افت کرده است و علاوه بر آن امسال به 
دلیل افزایش قیمت ها و کاهش قدرت 
خرید مردم میزان فروش ما نسبت به 

سال گذشته بیشتر کاهش یافت.

صدور مجوزهایی که بحران زا است؛

شوخی با کسب و کارها
این شوخی نیســت. مجوزی برای واحد 
فروش لاســتیک در طبقــه ی دوم یک 
ساختمان صادر شده اســت. این را نائب 
رییس اتاق اصناف تهران می گوید. کسی که 
معتقد است دولت با نادیده گرفتن هویت 
اتحادیه هــا و اتاق اصنــاف در حال ایجاد 
بحرانی جدی در این حوزه است. بحرانی که 
به زودی دودش در چشم مردم این جامعه 

و صاحبان کسب و کار خواهد رفت.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از 
خبرانلاین اشاره این مقام مسئول به قانون 
تسهیل صدور مجوزهای کسب و کار است. 
قانونی که بر مبنای آن درگاه ملی مجوزها 
راه اندازی شــده است تا بنا بر اعلام سیاح، 
رییس مرکز بهبود کسب و کار وزارت امور 
اقتصادی و دارایی مشــکل صدور مجوزها 
برطرف شــود. وی در گزارشی از نحوه ی 
اجرای این قانون به حذف سیاه چاله ها اشاره 
می کند. سیاه چاله هایی که بنا بر گفته ی وی 
مانع از فعالیت اقتصادی متقاضیان می شده 

است.
برخی خانوادگی مجوز گرفته اند

بررسی استعلامات از دبیرخانه از هیات عالی 
نظارت بر سازمان های صنفی نشان می دهد 
برای یک نفر چندین مجوز صادر شده و یک 
فرد توانسته است هم مجوز خرده فروشی 
ظروف و لوازم چینی و شیشه ای و کریستال 
و بلور و هم دفتر عمده فروشی آهن و هم 
خریــد و فروش و حق العمــل کاری انواع 
خودروهای ســبک و عرضه انواع کالاها و 
خدمات در فروشگاه های مجازی صادر شده 

و برخی خانوادگی مجوز گرفته اند.
محمدرضا فرجی تهرانی در گفتگو با نگارنده 
به نحوه ی اجرای این قانون اعتراض دارد و 
می گوید پیش بینی ما این است در مدت 
زمانی بسیار نزدیک، شاهد بروز مشکلاتی 
بسیار جدی به دلیل نوع اجرای این قانون 

باشیم.
وی که در سخنانش از لفظ هشدار استفاده 
می کند، می گوید: هر کســب و کاری بر 
اســاس عرف و عقل و شرایطش، حدود و 
ثغور و قوانینی را برای صدور مجوز تعیین 
کرده اســت اما می بینیم که در قالب این 
قانون جدید وزارت امور اقتصادی و دارایی 
نســبت به حذف این قوانین اقدام کرده و 
دائــم می گویند ما محدودیت ها را از میان 
برداشته ایم. واقعا صدور ۳۲ مجوز برای یک 
واحد صنفی پانزده متری مبنای عقلی و 

عرفی و شرعی دارد؟
تبدیل به تهدیدی امنیتی برای کشور

او در توضیح این مطلب افزود: شاید برخی 
بگویند ۳۲ مجوز در یک مغازه به چه کار 
می آید؟ درســت هم می گویند اما با این 
۳۲ مجوز می شود ۳۲ وام بانکی گرفت یا 
ضمانت وام کرد، می شــود مجرم آزاد کرد 
و هزار کار دیگر. چطور مقامات وزارت امور 

اقتصادی و دارایی به این نتیجه رسیده اند 
که ۳۲ کسب و کار قابل جمع شدن در یک 

واحد صنفی است؟
نائب رییس اتاق اصناف تهــران ادامه داد: 
ماجرای صدور مجوز از ســوی دولت حالا 
دیگــر در حال تبدیل به تهدیدی امنیتی 

برای کشور است.
کاش این آمار هم دروغ باشد

وی بــه آماری کــه از ســوی خاندوزی، 
وزیر امور اقتصــادی و دارایی در خصوص 
مجوزهای صادره تنها در بخش اصناف ارائه 
شده است، اشاره کرد و گفت: من وقتی این 
آمار را شنیدم گفتم کاش این آمار هم مثل 
سایر آمارهای دولت مبنای خاصی نداشته 
باشد چون اگر چنین اتفاقی رخ داده باسد، 
به زودی بحران بزرگی سر باز خواهد کرد. 
خاطرم هســت در جلسه ای که با مقامات 
وزارت امور اقتصادی و دارایی در اردیبهشت 
ماه امســال داشتیم، گفتند در سه ماه ۱۵ 
هزر مجوز صــادر کرده ایم. من همان جا 
اشاره کردم که ما چهار میلیون جواز کسب 

داریم با توجه به ضرورت تمدید بخشی از 
این مجوزها به علاوه درخواست های جدید 
ماهانه هفتاد هزار تقاضای به اتحادیه ها ارائه 
می شــود و آنها نیز مجوز صادر می کنند 
پس می بینید که چندان کار زیادی انجام 
نداده اید اما حالا اقای خاندوزی می گوید ما 
۶۲۵ هزار جواز کسب صادر کردیم یعنی 
اگر تا اردیبهشت ۱۵ هزار جواز صادر شده 
باشد، تنها در ســه ماه خرداد، تیر و مرداد 
۶۱۰ هزار جواز کسب صادر شده که بسیار 
زیاد و تعجب برانگیز است. چطور به کسی 

که مشخص نیست شــرایط دارد یا ندارد، 
جواز کسب می دهید؟ با چه منطق شرعی، 
عقلــی، عرفی و قانونی نســبت به حذف 
موضوع رضایت شــریک برای صدور جواز 

کسب در یک واحد صنفی اقدام کردید؟
مگر می شود همه چیز را نادیده بگیرید

او گفت: اوضاع جوری شــده که در قالب 
این درگاه برای پزشــک و دندانپزشک و 
مشاور خانواده و روانپزشک مجوز می دهند 
و می خواهند به هر قیمتی برای وکلا نیز 
این مجوز را بدهند. مگر می شود همه چیز 
را نادیده بگیرید. آزمون وکلا را، شــرایط 
نظام پزشکی را، شرایط احراز در اتحادیه و 
اصناف را. این وضعیت نوعی به هم ریختگی 
در کشور ایجاد خواهد کرد که ما به شدت 

نسبت به بروز آن هشدار می دهیم.
او گفت: به هر کســی که پرونده مالیاتی 
تشــکیل می دهد جواز کسب می دهند، 
مگر همه چیز مالیات اســت، پنچرگیری 
طقه ی دوم به کار چه کسی می آید؟ صدور 
مجوزهای غیر همگن در یک واحد صنفی 

چه معنایی دارد؟ شاید بشود به الکتریکی 
و تعمیــر کامپیوتر در یــک واحد صنفی 
مجوز داد اما جمع کردن کله پزی و تعمیر 
کامپیوتر در یک واحد صنفی با عقل جور 

در نمی آید.
فرجی ادامه داد: این کار دست کمی از کار 
داروغه ناتینگهام ندارد که به بهانه ی کمک 
به فقرا پول هایشان را می گرفت. این افرادی 
که مجوز می گیرند فردا باید مالیات بدهند و 
انگار همین مالیات مساله ی مهم برای دولت 
اســت. او گفت: طبق عرف و تجربه مثلا 

اتحادیه روشن کرده است که برای صدور 
جواز تعمیر کامپیوتر و لوازم الکترونیکی باید 
واحد صنفی حداقل ۱۷ متر باشد، آن وقت 
در درگاه ملــی مجوزها این حد و حدود را 
حذف کرده اند. برای یک واحد صنفی هشت 
متری مجوز رستوران صادر کرده اند. سئوال 
من این است آشــپزخانه ی این رستوران، 
سرویس بهداشتی آن و ... کجاست؟ مگر 
رســتوران هشــت متری با عقل جور در 

می آید؟
افزایش اشتغال یا آمار اشتغال؟

فرجی گفت: این شکل صدور مجوز نه تنها 
با قانون نظام صنفی در تضاد است بلکه با 
اصل ۴۴ قانون اساســی نیز زاویه دارد. اگر 
فردا دریافت کنندگان این مجوزها وام های 
بالا گرفتند و از کشــور رفتند،چه؟ اگر بر 
پایه ی همین جوازها ویزا گرفتند و ... چه 

اتفاقی رخ می دهد.
او گفــت: طبق نص صریــح قانون مرجع 
صدور مجوز اتحادیه اســت در حالی که 
این ها می گویند همان QR کد در حکم 
مجوز است. ســئوال من این است کسی 
حاضر اســت به جای مــدرک دکترا یک 
QR کد دریافت کند؟ این بی اعتبار سازی 

اتحادیه ها و اتاق اصناف چه هدفی دارد؟
وی گفت: بررسی ها نشان می دهد با حذف 
کودکان زیر هجده سال، به ازای هر ایرانی 
یک و نیم پرونده قضایی در کشــور وجود 
دارد، بــا این فرمان منتظر باشــید تعداد 
پرونده های قضایی به دو پرونده به ازای هر 

نفر برسد.
فرجی گفت: خیلی از کسانی که به اتحادیه ها 
بدهی داشته و حق عضویت نداده اند حالا از 
درگاه ملی مجوزها، اقدام می کنند مجوز 
خودشــان را تمدید می کنند. سئوال این 
است این مجوزها قرار است چه کاری برای 
دولت انجام دهد؟ هدف بالا رفتن اشتغال در 
کشور است یا آمار اشتغال؟ بی تردید گزینه 

دوم به مقصود دولت نزدیک تر است.

دریافت سهمیه سوخت بر مبنای عملکرد
مدیر عملیات شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی گفت: میزان سهمیه گازوئیل ناوگان 
حمل و نقل و جایگاه های عرضه ســوخت، 
بر اســاس پیمایش و میزان تردد مشخص 
می شود. سالاری نسب در خصوص خبری 
مبنی بر کمبود گازوئیل در یکی از نقاط کشور 

گفت: میزان سهمیه گازوئیل ناوگان حمل و 
نقل و جایگاه های عرضه سوخت، بر اساس 
پیمایش و میزان تردد مشخص می شود. او 
گفت: سهمیه نفت گاز ناوگان حمل و نقل، 
باری و مسافری، بر مبنای پیمایش تخصیص 
می یابد به طوری که هر خــودروی دیزلی 

بر مبنای میزان عملکرد، ســهمیه سوخت 
دریافت می کند. ســالاری نسب گفت: این 
موضــوع به هیچ عنوان صحت نــدارد چرا 
که شــما هر روقت از شبانه روز به جایگاه ها 
مراجعه کنید سوخت به اندازه کافی وجود 

داشته و جای هیچ نگرانی نیست.

خبر
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تضاد است بلکه با اصل ۴۴ قانون اساسی نیز زاویه دارد. اگر فردا 

دریافت کنندگان این مجوزها وام های بالا گرفتند و از کشور رفتند،چه؟ 
اگر بر پایه ی همین جوازها ویزا گرفتند و ... چه اتفاقی رخ می دهد

,,



5
پنج شنبه 9 شهریور 1402/  سال هفتم /  شماره 1571

Vol.3.No.1571 / August 31.2023

www.sobhe-emrooz.ir

sobhe.emrooz.news@gmail.comهنر
گ و 

رهن
ف

انجمن خوشنویسان از خلق کتیبه های عاشورایی استقبال می کند؛

جای خالی خوشنویسی در ماه محرم
علی اشــرف صندوق آبــادی می گوید: 
شــاعران زیادی داریم که بــرای امام 
حســین )ع( و واقعــه کربــلا شــعر 
سروده اند. ما حافظ شیرازی داریم که در 
مناسبت ها بسیار کم از او سراغ گرفته ایم 
و به نشر و اشاعه آثارش پرداخته ایم اما 
آیا می دانیم حافظ درباره امام حســین 

)ع( چه گفته است؟
به گــزارش روزنامه »صبح امروز« و به 
نقل از ایلنا؛ خوشنویســی را باید یکی 
از هنرهای پرکاربرد دانست که قدمت 
و تنوع بسیار دارد. آن زمان که چاپ و 
هر اتفاق و ابداع مشابهی وجود نداشت 
این خوشنویسی بود که بار کتابت آثار 
مهمی چون کلام الله مجید و دیگر آثار 
مذهبــی،  ادبی و تاریخــی را به دوش 
می کشید. با ابداع چاپ اما خوشنویسی 
به انــزوا نرفت و همچنان به واســطه 
تلاش استادان و پیشکسوتان، همچنین 
اســتعدادهای جوان تا به امروز ادامه 
حیات داده است. اما سوال این است که 
آیا این هنر زیبا، پر محتوا و کاربردی از 
حصار قاب ها و نمایشگاه ها بیرون آمده 

است؟
با نگاهی به انبوه آثار گرافیکی و تبلیغاتی 
شهری می توان جای خالی حروف زیبا، 
موزون و دوار خوشنویسی را احساس 
کرد. مثلا اینکه کمتر پیش می آید که 
یک طراح برای لوگوی تبلیغاتی یک 
شرکت یا نهاد از حروف فارسی استفاده 
کند. اغلب آثار ارائه شده در این زمینه 
نیز معمولا عــاری از خلاقیت ، بدعت 
و نوآوری هستند؛ که البته باید گفت 
بخشی از این قصور به گردن سفارش 
دهندگانی اســت کــه در حوزه های 
مختلف و عرصه های تجاری، فرهنگی، 
هنری و اقتصادی فعالیت می کنند. اما 
درباره نهادهای فرهنگی دولتی شرایط 
متفاوت است، آنها به لحاظ اخلاقی و 
هنری موظفند از هنرهای مختلف در 
زیباسازی شهرها بهره ببرند. سازمان 
فرهنگی هنری شهرداری و زیباسازی 
شهر تهران و دیگر شهرها اصلی ترین 
نهادهایی هستند که باید در این زمینه 

تمهیداتی را به کار گیرند.
مثال بارز این کاســتی در پایتخت و 
دیگر شــهرهای ایــران را می توان از 
تزیینات مذهبی شهری در ماه محرم 
ایام ســوگواری سیدالشــهدا )ع(،  و 
ارائه کرد. ســال ها، بلکه دهه هاســت 
پرچم ها و پارچه هــای عزا، همچنین 
کتیبه نوشته های نصب شده در تکایا 
و هیئت ها بدون خلاقیت و تغییراتی 
هرســاله تجدید چاپ می شوند. بدون 
شک استفاده از کتیبه های مذهبی و 
بهره گیری از اشعار پر محتوا و زیبای 
ایرانی با خطوط زیبای فارسی، زیبایی 
دو چندانی به محیط شــهری خواهد 
داد. اتفاقا به همین واســطه است که 
نســل های جدید با وجود زرق و برق 
موجود در دنیای پیرامون، به دیدن و 
خواندن آثار مذهبی و حماسی ترغیب 
می شوند. همچنین به این واسطه است 
که می توان با خلاقیت های لازم واقعه 
کربــلا را زبان بزرگانی جز محتشــم 
کاشانی شنید و خواند. در این خصوص 
)هنرمند  آبادی  علی اشــرف صندوق 
خطاط،  مدرس خوشنویســی و قائم 
مقام هیئت مدیره انجمن خوشنویسان 
ایران(  از این کاستی در محیط شهری 

گفت.
 جای خوشنویســی و خط های 
زیبایی چون »نستعلق«، »نسخ«، 
»کوفــی« و دیگــر خط ها روی 
پرچم ها و بیلبورد های ماه محرم و 
دیگر مناسبت ها خالی است. با این 

رویه تکراری موافقید؟
بله با حرف های تان موافقم و به هرحال 
این متولیان فرهنگ هســتند که باید 

در ایــن زمینه اقدامــات لازم به عمل 
آورند. البته اخیرا شهرداری کار خوبی 
انجــام داده که لازم می دانــم در ابتدا 
خبر این اتفاق را به شــما بدهم. قضیه 
این اســت که کتیبه های عاشورایی که 
توسط استاد شیرازی هنرمند برجسته 
خوشنویسی خلق شده اند، قرار است در 
فضای شهری مورد استفاده قرار گیرند 
و پیش روی شهروندان نصب شوند. در 
کل سازمان فرهنگی هنری شهرداری و 
زیباسازی شهرداری ها هستند که باید به 

انجام چنین اموری بپردازند.
در صورت پیشــنهاد توســط متولیان 
فرهنگــی خودتان و اعضــای انجمن 
خوشنویســان تــا چــه حــد آماده 

همکاری های تخصصی هستید؟
 من از همین جا و از طریق رسانه شما 
اعلام می کنم که اگر نهادها و سازمان ها 
تمایل داشته باشند انجمن خوشنویسان 
ایران آمــاده همکاری اســت. انجمن 
خوشنویســان ایران تحت هر شرایطی 
اینقــدر ظرفیت دارد کــه در رابطه با 
خوشنویســی و تعامل برای بهر ه گیری 
از این هنر در خلق پرچم های مذهبی، 

عاشورایی و تزیینات شهری؛ هر موردی 
را به نحو مطلوب پوشش دهد.

 انجمن خوشنویسان ایران با تعداد بالای 
استادان و هنرمندانی که دارد می تواند 
خــلا موجود را پر کند، حال با تولید یا 

ارائه منابع و بهره گیری از آثار آرشیوی.
اگر وزارت خانه، ســازمان ها و نهادهایی 
که اشــاره کــردم، حمایت کنند خلق 
کتیبه های عاشورایی برای ماه محرم کار 
دشواری نیست. حتی می توان در مواقع 
دیگر ســال و دیگر مناسبت ها هم این 

رویه را ادامه داد.
 در صورت راه انــدازی این رویه، 
چه چالش هایی وجود دارد که الان 

می توان درباره شان صحبت کرد؟
یکــی از مهم ترین مقولات درآمد مالی 
هنرمندان خوشــنویس است که طی 
همکاری با دستگا ه های دولتی، بخشی از 
آن مرتفع خواهد شد. باید طوری پیش 
رویم که این چالش هم قابل رفع کردن 
باشد. به هرحال آن جوانی که خودش 
خوشــنویس است و سال ها کار کرده و 
زحمت کشیده یا اســتاد تراز اولی که 
سی ، چهل زمان صرف هنر خوشنویسی 
کرده، بایــد از نظر اقتصادی هم تامین 
شود. قطعا با چنین همکاری هایی چنین 
اتفاقاتی هــم رخ خواهد داد. در صورت 
شکل گرفتن چنین همکاری هایی برای 
خلق آثار، این مقوله مالی باید مد نظر 
گرفته شود. تا حداقل خوشنویسان نه 
به قیمت بالا که با مبالغ کمتر درآمدی 
کســب کنند و از نظر اقتصادی هم تا 
حــدودی تامین شــوند. واقعا می توان 
از هنر خوشنویســی در مناسبت های 

مختلف استفاده کرد.
 جدا از هنر خوشنویسی که خود 

و  گرافیکی  زیبایی های  تنهایی  به 
درباره  نظرتان  دارد،  بسیار  بصری 

محتوای آثار چیست؟
همیــن الان هم پرده هایــی در فضای 
شــهری و دیگر اماکن نصب شــده اند 
منتهی به لحاظ محتوایی کیفیت پایینی 

دارند.
 به نظر می رســد محتوای برخی 
پارچه نوشــته ها و پلاکاردهــای 
مذهبی در راســتای تفکر عاشورا 

نیست.
همینطور اســت که می گوید. به نظرم 
خیلی بهتــر از آنچــه الان می بینیم، 
می شــود کار کــرد. کارهــای بهتری 
می توان انجــام داد. ما بایــد از وجود 
هنرمنــدان و صاحبان ذوق اســتفاده 
کنیم. ما هنرمندان مستعد بسیار داریم. 
ایــن موضوع را نباید فراموش کنیم که 
امام حسین )ع( متعلق به همه ماست. 
امام حسین )ع( هم به مسئولان، هم به 
هنرمندان و هم به تمام مردم و اقشــار 

جامعه تعلق دارد.
 همچنین در آثار هنری گذشتگان 
و استادان خوشنویسی کتیبه های 

زیبایی با موضــوع محرم و واقعه 
کربلا داریم.

بله همینطور است. جدا از آثار استادان 
گذشته که تعدادشان کم نیست. مثالی 
از هنرمنــدان معاصر می زنم. اســتاد 
امیرخانی عزیز را مثال می زنم. ایشــان 
آمده و کتابی را نوشــته که »آفتابی در 
ســایه، خروشــان خطابه خاتون خانه 
خورشــید« نام دارد. موضوع این اثر به 
اسم حضرت فاطمه زهرا )ع( و در رابطه 
با فدک اســت. استاد امیرخانی این اثر 
را که ترجمه سیدجعفر شهیدی است، 
نوشــته و ترجمه کرده. مــن می توانم 
بگویم که این اثر از نظر کتابت شاهکار 
خوشنویسی ایران است. این اثر به خاطر 
حضرت فاطمه زهرا )س( با خط زیبای 
اســتاد امیرخانی که عربــی آن با خط 
زیبای استاد برجسته نسخ ایران جناب 
رضا بنی رضی آمده، بسیار با ارزش است. 
می گویم چــرا. من این کتاب را به یک 
خانم اهل تسنن دادم تا بخواند و دیدم 
اشــک از چشمش جاری شــد. آیا کار 

فرهنگی اثرگذارتر از این می خواهید؟
انجمن خوشنویســان برای   آیا 
مشــاوره دادن به متخصصان فن 

آماده همکاری است؟
انجمــن  اســت.  همینطــور  قطعــا 
خوشنویســان ایران در این زمینه هم 
بــرای همــکاری و تعامل با ســازمان 
فرهنگی هنری شــهر تهران و هم زیبا 
ســازی و دیگر نهادها اعــلام آمادگی 
می کند. قاعدتــا در چنین مواقعی این 
دســتگاه های اجرایی هستند که باید 
سراغ ما بیایند نه اینکه ما از آنها سراغ 

گیریم.
می دانید که در اشــاعه امور  و آیین ها 

و موضوعــات مهم مذهبــی از ادبیات 
آنگونه که باید بهره نبرده ایم. به هرحال 
تعداد شعرای مذهبی ما کم نیستند و 
شاعرانی را داریم که مخاطب یا آنها را 
نمی شناسند یا آثارشان را نخوانده است.

بله موافقم. ما از ادبیات و این بستر مهم 
و گســترده آنطور که باید تــا به امروز 
بهره نبرده ایم. شاعران زیادی داریم که 
برای امام حسین )ع( و واقعه کربلا شعر 
سروده اند. ما حافظ شیرازی داریم که در 
مناسبت ها بسیار کم از او سراغ گرفته ایم 
و به نشر و اشاعه آثارش پرداخته ایم. آیا 
می دانیم حافظ درباره امام حسین )ع( 
چه گفته است؟ آیا مردم می دانند؟ »شاه 
شمشادقدان خسرو شیرین دهنان که به 
مژگان شکند قلب همه صف شکنان« 
ایــن بیت از حافظ اســت.  این شــعر 
خطاب به امام حســین )ع( است. فقط 
این یک شعر نیست و تنها شاعری که 
برای امام حســین )ع( شعر سروده هم 
حافظ نیست. ما مولوی و دیگر شاعران 
را هم داریم که می توانیم از آثارشان در 
اشاعه ســرفصل های مهم مذهبی بهره 
ببریم. به ســراغ مولوی برویم با چنین 

اشــعاری مواجه می شویم. سعدی هم 
همین است. محتشم را داریم و به جز 
او هم شاعران دیگری هستند که برای 
واقعه کربلا به سرایش آثاری پرداخته اند. 
به نظرم ما باید از زبان سعدی، حافظ و 
دیگر شعرا باید به ماه محرم و بیان واقعا 
کربلا بپردازیم. ما از وجود این بزرگان و 

آثارشان استفاده نکرده ایم.
 گرافیست ها هم به نوبه خود در 
حق خوشنویسی اجحاف کرده اند، 
اینطور نیســت؟ بسیار می بینیم 
برای طراحی یک  که گرافیست ها 
لوگو از حــروف و عبارات و اعداد 
در  می کنند.  اســتفاده  انگلیسی 
صورتــی  که حروف فارســی در 
قالب خطوط سلیس فارسی و هنر 
خوشنویسی بسیار زیبا و دلنشین 
هســتند. از طرفی با فرهنگ ما 

آمیختگی دارند.  
بله این کم کاری صورت گرفته است. آنها 
خیلی بیــش از این ها می توانند از هنر 
خوشنویسی در طراحی و خلق آثارشان 
بهره ببرند. نستعلیق خط زیبایی است 
که می توان از آن در طراحی ها استفاده 
کرد. خوشــبختانه می بینیم که از خط 
نســتعلیق روی لباس ها و تیشــرت ها 
یا شال خانم ها اســتفاده می شود. این 

اتفاقات خوب است.
 در آخــر اگر ناگفته ای هســت 

درباره اش صحبت کنید.
ما به ابعاد عمیق موضوعات مطروحه در 
این بحث توجه نکرده ایم. ما از فکر بلند 
بزرگان، اســتادان، هنرمندان و فعالان 
و علاقمندان حــوزه فرهنگ و هنر در 
برنامه های مان استفاده نکرده ایم تا شاهد 

خروجی قابل قبولی باشیم.

فیلم قاچاق شده مانی حقیقی هم اکران 
آنلاین می شود

»تفریق«  ســینمایی  فیلم 
مانی حقیقی، که  ســاخته 
نســخه باکیفیت آن چندی 
پیش به صورت غیررسمی در 
شده  منتشر  مجازی  فضای 
بود از این هفته وارد چرخه 

اکران آنلاین می شود.
به گــزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقــل از مهر، بعد از فیلم 
ســینمایی »بی رویا« ســاخته آرین وزیردفتری، فیلم سینمایی 
»تفریق « تازه ترین ســاخته مانی حقیقی هم بعد از عرضه نسخه 

غیررسمی، وارد چرخه رسمی اکران آنلاین می شود.
بنابر اطلاع رسانی سایت فیلیمو، فیلم »تفریق« از روز چهارشنبه و 
به صورت قانونی در قالب اکران آنلاین در دسترس مخاطبان قرار 

خواهد گرفت.
در فرآیند اکران آنلاین هر مخاطب با تهیه بلیت به مدت 8 ساعت 

امکان تماشای آنلاین فیلم را دارد.
فیلم سینمایی »تفریق« به کارگردانی مانی حقیقی سال گذشته 
جزو پنج فیلمی بود که از سوی بنیاد سینمایی فارابی برای معرفی 
به عنوان نماینده سینمای ایران به آکادمی اسکار در نظر گرفته شده 
بود که ســرانجام فیلم »جنگ جهانی سوم« به کارگردانی هومن 

سیدی برای این منظور انتخاب شد.
حقیقی »تفریق« را در سال 98 و به تهیه کنندگی مجید مطلبی 
مقابل دوربین برد. ایفای نقش های اصلی این فیلم را نوید محمدزاده 

و ترانه علیدوستی برعهده دارند.
فیلم »تفریق« یکی از فیلم هایی است که در هفته های اخیر، بدون 
ورود به چرخه رسمی اکران عمومی، نسخه غیرقانونی آن در فضای 

مجازی منتشر شد.
دبیر ســتاد صیانت از آثار سینمایی سازمان سینمایی، اعلام کرد 
عوامل این فیلم نســبت به قاچاق آن شکایتی را ثبت نکرده اند و 
حالا قرار است نســخه قانونی آن از طریق اکران آنلاین به دست 

مخاطبان برسد.

اسکورسیزی به مراکش می رود
حامی  اسکورسیزی  مارتین 
کارگاه های آموزشی جشنواره 
فیلم مراکش می شــود تا به 
پرورش استعدادهای منطقه 
آفریقا  خاورمیانه و شــمال 

کمک کند.
به گــزارش روزنامه »صبح 

امروز« و به نقل از مهر، مارتین اسکورسیزی قرار است حامی رسمی 
کارگاه های آموزشی اطلس جشنواره بین المللی فیلم مراکش شود.

این فیلمســاز برجسته که از اعضای ثابت جشنواره مراکش است 
و ســال ۲۰۱۳ هم رییس هیات داوران این جشنواره بود، در سال 
۲۰۱8 هم برنامه ویژه ای برای بزرگداشت رابرت دنیرو برگزار کرد.

کارگاه های آموزشی اطلس از سال ۲۰۱8 شروع به کار کرده تا در 
خدمت پرورش و حمایت از نسل جدید فیلمسازان مراکشی، عرب 
و آفریقایی باشــد و در عین حال فضایی برای تبادل متخصصان 
جهانی و استعدادهای منطقه ای فراهم کند. اسکورسیزی قرار است 

در چندین جلسه با تیم های پروژه ها حضور یابد.
در طول پنج دوره ای که از برگزاری این کارگاه ها تا به امروز گذشته 
آنها از ۱۱۱ پروژه ســینمایی حمایت کرده اند که ۴8 مورد آن از 
مراکش بوده اســت. تعدادی از این فیلم ها به جشنواره های بزرگ 

بین المللی راه یافته اند و جوایزی نیز به دست آورده اند.
از جمله این موارد جشنواره کن امسال بود که ۴ فیلم که با حمایت 
کارگاه های اطلس ساخته شدند در بخش های مختلف به نمایش 
درآمدند. این فیلم ها شامل »مادر همه دروغ ها« اثر اسماعه المدیر 
مراکشی که در بخش نوعی نگاه جایزه بهترین کارگردانی را کسب 
کرد، »سگ های شکاری« اثر کمال لازرق از مراکش که برنده جایزه 
هیات داوران نوعی نگاه شد، »انشاالله یک پسر« ساخته امجد الرشید 
از اردن که در هفته منتقدان نمایش داده شد و »بیابان ها« اثر فوزی 
بنسعیدی مراکشــی که در ۲ هفته کارگردانان دیده شد، می شد. 
اسکورسیزی در بیانیه ای گفت: همیشه از بازگشت به جشنواره فیلم 
مراکش خوشــحالم و حتی وقتی نتوانستم شخصاً در آن شرکت 
کنم، روح من آنجــا بود. وی افزود: برای این دوره ویژه ســالگرد 
جشــنواره، وظیفه گرانبهایی بر عهده من گذاشته شده: تعامل با 
فیلمسازان جوان و کمک به راهنمایی آنها در مسیرشان. مشتاقانه 

منتظر دیدن دوستان قدیمی و یافتن دوستان جدید هستم.

کافه خبر
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تشرف 240 هزار زائر از خراسان رضوی 
به پیاده روی اربعین

رئیس ســازمان حج و زیارت 
خراســان رضــوی از ثبت نام 
بیــش از ۲۴۰ هــزار زائر از 
سامانه  در  رضوی  خراســان 
سماح جهت تشرف به زیارت 

اربعین خبر داد.
جواد شاد در گفت وگو با ایسنا 

در خصوص میزان زائران اعزامی به کربلا در ایام اربعین حسینی اظهار 
کرد: مطابق گزارش سامانه سماح تا ساعت 9 صبح امروز ۲۴۰ هزار و 
8۳۰ زائر از خراسان رضوی و ۱۷۵ هزار زائر از مشهد در سامانه سماح 

جهت تشرف به کربلای معلی در ایام اربعین ثبت نام کرده اند.
وی ضمن توصیه به زائران اربعین پیش از ثبت نام و اعزام به کشور عراق 
تاکید کرد: مطابق اطلاعیه ستاد مرکزی اربعین، زنان باردار، سالمندان 
بالای ۶۵ سال، افراد داری بیماری زمینه ای و مزمن )بیماری های ریوی، 
قلبی، عصبی، کلیوی و کبدی(، افراد داری فشــار خون بالای کنترل 
نشــده، افراد چاق با ضریب توده بدنی بیش از ۴۰، افراد داری ضعف یا 
نقص سیســتم ایمنی و افرادی که در حال طی دوران شیمی درمانی 
هستند حتی الامکان از ثبت نام و تشرف به زیارت اربعین خودداری کنند.

عبور از تنش آبی تابستان مشهد
ستاندار خراسان رضوی گفت: 
تنش آبی مشهد در تابستان 
امســال با همت مسوولان به 
خوبی ســپری و مردم دچار 

مشکل خاصی نشدند.
به گــزارش ایرنــا، یعقوبعلی 
نظری روز گذشته در گفت و 

گو با خبرنگاران در محل استانداری خراسان رضوی افزود: در تابستان 
امسال به لحاظ منابع آبی به شدت تحت فشار بودیم که با تلاش شبانه 
روزی مسوولان و انجام طرح های زود بازده، مانع ایجاد شرایط خاص 
برای تامین آب شهروندان شدیم. وی با اشاره به بهره برداری از طرحهای 
عمرانی در خراسان رضوی عنوان کرد: طی هفته دولت امسال ۲ هزار و 
9۰۰ طرح خرد و کلان در استان بهره برداری شده یا عملیات اجرایی 
آن آغاز شــده است. استاندار خراسان رضوی ادامه داد: ۱۶8 روستا در 
این استان طی ۲ سال گذشته گازرسانی شدند، برنامه دولت گازرسانی 
به کل روستاهای بالای ۲۰ خانوار است. وی همچنین از آماده سازی و 
بهسازی زیر ساخت های جاده ای و آب آشامیدنی در خراسان رضوی 
خبر داد. نظری خاطر نشــان کرد: همچنین در دولت سیزدهم ۳۵۰ 
کارخانه به چرخه تولید بازگشــته است و سه هزار کلاس درس آماده 

شده و یا در دستور ساخت قرار گرفته است.

حرکت به سمت »انرژی های پاک« نیاز 
امروز است

رییس دفتر بازرسی و نماینده 
ویــژه رییس جمهــور گفت: 
حرکت به سمت »انرژی های 
پاک« و استفاده بیشتر از این 
ظرفیت هــا با توجه به تبعات 

انرژی فسیلی نیاز امروز است.
بــه گــزارش خبرنــگار ایرنا، 

حجت الاسلام حسن درویشیان در آیین بهره برداری از پنج طرح احداث و 
توسعه شرکت برق منطقه ای خراسان در مشهد افزود: ظرفیت تولید برق 
خورشیدی و نیروگاه بادی در خراسان رضوی بسیار زیاد است و از این ظرفیت 
باید بیشتر استفاده کنیم. استاندار خراسان رضوی هم گفت: همه طرحهای 
توسعه ای و زیربنایی استان تا سال ۱۴۰۴ در همه بخشها مشخص است و 
هیچ ابهامی نداریم. یعقوبعلی نظری افزود: امیدواریم تا پایان دولت سیزدهم 
با توجه به طرحهایی که برنامه ریزی شده کارها و پیگیری تامین منابع انجام 
شود. وی بیان داشت: در هفته دولت امسال 9 هزار و 9۰۰ طرح به ارزش 8۱ 
هزار میلیارد تومان در خراسان رضوی بهره برداری و یا کلنگ زنی شده است.  
مدیر عامل شرکت برق منطقه ای خراسان هم گفت: بر اساس برنامه ریزی 
انجام گرفته و طرحهای در حال اجرا تا پایان دولت سیزدهم بین ۲ تا ۲ هزار 
و ۵۰۰ مگاوات به ظرفیت تولید نیروگاه های استانهای خراسان اضافه می 
شود که بخش اعظم آن مربوط به خراسان رضوی است. حسین محمودی 
با بیان اینکه طرحهای نیروگاهی مزبور با همکاری بخش خصوصی در حال 
اجرا است، افزود: مرحله سوم واحد بخار نیروگاه فردوسی، واحدهای یک و ۲ 
نیروگاه ابن یمین، واحد دوم نیروگاه راشد، نیروگاه شریعتی و نیروگاه ذغال 
سنگ طبس از جمله طرحهای نیروگاهی در حال اجرا است که اجرای آنها 

تا پایان دولت سیزدهم به اتمام رسید.

افشای حقوق 40 میلیونی مدیران شرکت های شهرداری
در حالی کــه پیش از این 
اسلامی  شــورای  رئیس 
فیش حقوق  انتشار  شهر 
مدیران شهرداری را منوط 
به اســتفتاء از دفتــر مقام 
معظم رهبــری عنوان کرده 
بود اکنون با افشــای لیست 
حقوق مدیران شــرکت های 
تابعه شهرداری مشهد، رئیس 
شــورا اعلام کرده است که حقوق ۴۰ 
میلیونی مربوط به مدیران شرکت های 
زیر مجموعه شــهرداری بــوده و این 
پرداخت ها بر مبنای اساســنامه است، 
مدیران شــهرداری کمتر از این مبلغ 

دریافت می کنند.
رئیس شــورای اســلامی شهر مشهد 
گفت: لیســت منتشرشــده از حقوق 
مدیران و معاونان شهرداری در فضای 
مجازی مربوط به مدیران شــهرداری 
نبوده و مربوط به مدیران شرکت هاست.

حسن موحدیان در گفت وگو با ایسنا، 
در خصوص آخرین وضعیت ســامانه 
فاش اظهار کــرد: ســامانه فاش کار 
بسیار خوبی بوده و شفاف سازی انجام 
شده اســت. اطلاعات و حقوق مدیران 
شهرداری در ســامانه ثبت می شود و 

همه چیز شفاف است.
وی در خصوص انتشــار لیست حقوق 
مدیران شــهرداری در فضای مجازی 
عنــوان کرد: این حقوق هــا مربوط به 
مدیران شــهرداری نبــوده و مدیران 
شــرکت ها هســتند. حقوق و مزایای 
شــرکت ها تابع اساسنامه آن ها است و 
معاونان شهرداری هرگز چنین حقوقی 

نمی گیرند.
موحدیــان افــزود: این حقــوق برای 
شرکت ها را قبول داریم؛ زیرا تابع قانون 
است. شرکت هایی در تهران هستند که 
مدیر عامل آن ها ۶۰، ۷۰ میلیون حقوق 
می گیرند اما این تابع اساســنامه آن ها 
اســت و حقوق خود را قانونی دریافت 
می کنند. حقوق معاونان شــهرداری با 

اضافه کار به ۲8 میلیون نمی رسد. 
رئیس شورای اسلامی شهر مشهد در 
خصوص نطق پیش از دستور و تذکر دو 

عضو شورا در صحن علنی در خصوص 
حقوق اعضــا تصریح کــرد: حقوق ها 
در شــورا شفاف است و مشکلی وجود 
ندارد. من اگر خودم در جلســه حضور 
داشتم پاسخ اعضا را می دادم. شورا شغل 
محسوب نمی شود و در شورا همه یک 
کار و ماموریت انجام می دهند، بنابراین 
نباید تفاوتی در حقوق وجود داشــته 

باشد.
وی ادامه داد: همه نماینده مردم هستند 
و در قانون هم بیان نشده کسی که رای 
بیشــتری آورد باید حقوق بیشــتری 
بگیرد، بنابراین حقوق اعضا یکســان 
اســت. اگر کســی کوتاهی می کند به 
وجدان وی برمی گردد و باید روز قیامت 

پاسخ دهد.
به گزارش ایسن،ا چند روز پیش لیستی 
از حقوق هــای مدیــران عامل برخی 
ســازمان ها و شــرکت های شهرداری 
در فضای مجازی منتشــر شده بود که 
حقوق اغلب آنهــا بیش از ۴۰ میلیون 

تومان اعلام شده بود.

همچنین در هشــتادونهمین جلســه 
علنی شورای شهر مشهد که دوشنبه، 
۶ شــهریورماه برگزار شده بود، مجید 
دبیریان، رئیس کمیســیون اقتصادی 
و سرمایه گذاری شــورای شهر مشهد 
در تذکری تصریح کــرد: ابهاماتی در 
خصــوص حقــوق همکاران شــنیده 
بودم. شورا گزارشــی از وضعیت همه 
پرداخت ها به اعضای شــورا ارائه کنند. 
برخی با تشخیص رئیس یا به هر شکلی 
پرداختی های بیشتری دارند که باید حل 
شود. همچنین موسی الرضا حاجی بگلو، 
سخنگوی شورای اسلامی شهر مشهد 
نیز در این جلســه بیــان کرد: حقوق 
مدیران استوری شــده بود. اگر قانونی 
و حقشان اســت بگیرند اشکال ندارد. 
چرا حقوق اعضای شــورای شهر باید 
اینگونه باشد؟ سه مدل مامور تمام وقت، 
نیمه وقت پاره وقت داریم و بعد برای من 
قرارداد می آورنــد که امضا کنم. روزی 
قرار بود حقوق ها یکسان باشد اما برخی 
خودشان حقوق بازنشستگی و حقوق 

شورا را همزمان می گیرند.
حاشیه های شفافیت حقوق مدیران شهری 

پیش از این در حاشیه سی و ششمین 
جلسه علنی شورای شهر مشهد ، حسن 
موحدیان، رئیس شورای شهر مشهد با 
توضیح حواشــی به وجود آمده درباره 
شفافیت حقوق مدیران شهرداری مشهد 
در جمع خبرنگاران گفت: حق قانونی 
شورای شــهر بوده که بداند و بررسی 
شود پرداخت حقوق مدیران شهرداری 
به صورت قانونی پرداخت شده یا خیر، 
به همین دلیل در اصلاحیه تبصره فوق 
اشاره شد که دریافتی مدیران شهری به 
صورت محرمانه به شورای شهر ارسال 
شــود. اما این که فاش شود برخی می 
گویند حریم خصوصی افراد است و ما 
نمــی توانیم آن را فــاش کنیم که در 
نهایت به نتیجه رســیدیم که از مقام 
معظم رهبری استفتا کنیم که آیا اگر 
حقوق ایــن افراد را که طبق قانون هم 
دریافت می شــود فــاش کنیم حریم 
خصوصی افراد را نقض کردیم یا خیر؟ 
و چون ما در حاکمیت هســتیم فقط 
باید از حاکمیت استفاده کرده و از دفتر 
رهبری استفتا خواهیم کرد. اگر پاسخ 
داده شد که می شود مجدد طرحی در 
این باره به صحن آورد اما اگر مخالفت 
شــد ماجرا تمام شده است، ضمن این 
که در مجلس هم این موضوع به نتیجه 
نرسید. وی در پاسخ به سوال خبرنگار 
خراســان درباره این که بنابر اظهارات 
سخنگوی وقت دســتگاه قضا در سال 
9۵ افشــای فیش حقوقی افراد جرم 
نبوده و همچنین در برنامه ششم توسعه 
نیز انتشــار حقوق برای مدیران دولتی 
تکلیف قانونی شده است، آیا نیازی به 
استفتا است؟ گفت: ما که نمی خواهیم 
با هم دعوا کنیم، همین را می پرسیم، 
چه اشکالی دارد که استفتا انجام شود، 
اگر قانون است اجرا کنند اما اگر مصوبه 
شورا می خواهید برایش ان قلت آورده 
اند، یک سوال می کنیم نتیجه هرچه 
شــد انجام می دهیم، کارهای ارسال 
سوال انجام شــده و به زودی این کار 

انجام خواهد شد.

انتصاب رئیس جدید نمایندگی وزارت امور خارجه در خراسان رضوی
احمد معصومی فر به عنــوان رئیس جدید 
نمایندگی وزارت امور خارجه در خراســان 
رضوی منصوب شــد. طی حکمی از سوی 
وزیر امورخارجه، احمد معصومی فر، ســفیر 
ســابق ایران در سوئد، به عنوان مشاور وزیر 
و رئیس نمایندگــی وزارت امور خارجه در 

خراســان رضوی منصوب شد.  معصومی فر 
که دانش آموخته رشــته اقتصاد توســعه و 
دکتری مدیریت کسب وکار دانشگاه تهران 
است، پیش از این سفیر جمهوری اسلامی 
ایران در سوئد، مدیرکل اقتصادی وزارت امور 
خارجه و دبیر ستاد هماهنگی روابط اقتصادی 

خارجی بوده است.  به گزارش روابط عمومی 
نمایندگی وزارت امور خارجه در خراســان 
رضوی، معصومی فر همچنین مسئولیت هایی 
چون سفیر ایران در کره جنوبی، کاردار ایران 
در مالزی و سرکنســول ایران در شانگهای 

چین را در کارنامه کاری خود دارد. 

ان
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کشورهای خلیج فارس و عراق مقصد صنایع دستی ایران هستند
مدیــر کل حمایــت از تولید صنایع 
دســتی وزارت میــراث فرهنگــی، 
گردشــگری و صنایع دســتی گفت: 
میزان صادرات صنایع دستی در کشور 
۳۰۰ میلیون دلار در ســال است که 
عمده آن به کشورهای حاشیه خلیج 

فارس و عراق صادر می شود.
محمدحسین عسکرپور روز گذشته در 
حاشــیه بازدید از نمایشگاه تخصصی 
ســنگ های قیمتی در تربت حیدریه 
افزود: بــا در نظر گرفتن پتانســیل 
و ظرفیت هــای خوب چــه به لحاظ 
نیروی انسانی ماهر و چه از حیث تنوع 
تولیدات در کشور، این رقم بسیار ناچیز 

است.
وی بیان کرد: بر این اساس بنا داریم در 
برنامه هفتم توسعه، به دنبال طراحی 
زیست بوم صنایع دســتی در راستای 
توســعه و ترویج این هنر در کشــور 

باشیم.
مدیر کل حمایت از تولید صنایع دستی 

وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دســتی تصریح کرد: این بدان 
معناست که باید چرخه صنایع دستی 
و هنرهای سنتی را با توجه به وضعیت 
هنرمندان، صنعتگران و صادرکنندگان 
کامل کنیم تــا هنرمنــدان بتوانند 
محصولات جدید و کارآمدی تولید و 

روانه بازار کنند.
عسکرپور اظهار امیدواری کرد، با طرح 
زیست بوم صنایع دستی زمینه رشد 

صادرات صنایع دستی در کشور محقق 
شود.

وی در بخش دیگری از ســخنانش با 
اشــاره به وجود حدود ۵۲۰ هزار نفر 
هنرمند صنایع دســتی در کشور که 
اکنون در ۲99 رشــته فعالیت دارند، 
گفت: توسعه پوشــش بیمه ای و به 
خصوص بیمه تکمیلی از اقدامات دیگر 
حمایتی برای این عزیــزان در دولت 

سیزدهم است.

به گفته وی، زمینه استفاده هنرمندان 
از طرح بیمه روستایی و عشایری فراهم 
آمده و همچنین در بحث بیمه تکمیلی 
با شرکت های مختلف بیمه گذار رایزنی 
و قیمت گرفتیم تا رقابتی نیز بین آنها 

فراهم آید.
رییــس اداره میراث فرهنگی، صنایع 
دستی و گردشگری تربت حیدریه نیز 
بــه خبرنگار ایرنا گفت: به مناســبت 
هفته دولت نخستین نشست تخصصی 
ســنگ های قیمتــی و نیمه قیمتی 
اســتان در تربت حیدریه برگزار شد و 
در حاشیه آن نمایشــگاهی از  نمونه 
کارهای هنرمندان صنایع دستی این 
خطه در معرض دید علاقه مندان قرار 

گرفت.
علی محمدی افزود: طبق برنامه ریزی 
های انجام شــده نشســت تخصصی 
با حضور ۴۰ هنرمند مطرح اســتان 
خراســان رضوی در فرمانداری تربت 

حیدریه بزودی تشکیل خواهد شد.

رئیس شورا : حقوق و مزایا تابع اساسنامه است !
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فریب شیفتگان دانشگاه؛

فروش صندلی پزشکی
مسئله پذیرش دانشجوی پزشکی و 
فروش صندلی  در رشته های پزشکی 
و پیراپزشــکی، شــائبه ای است که 
همواره وجود داشــته اســت. وزارت 
بهداشت نیز در این زمینه بارها اعلام 
کرده کــه خرید و فــروش صندلی 
پزشــکی در هر یک از دانشگاه های 
دولتی و یا آزاد غیرقانونی بوده و افراد 
و مؤسساتی که به این منظور، اقدام به 
درج آگهی های فروش، خرید و رزرو 
صندلی برای دانشجو کرده و برای آن 
تلقی  تعیین می کنند، مجرم  قیمت 

شده و مجازات خواهند شد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به 
نقل از خبرانلاین، پذیرش دانشجوی 
پولی با عنوان »پذیرش دانشجو بدون 
کنکور« و یا »خرید صندلی دانشگاه« 
موضوع تازه ای نیست و سابقه آن به 
اوایل دهه هشــتاد )سال های ۱۳8۲ 
و ۱۳8۳( برمی گردد. این مســئله از 
زمانی آغاز شد که داوطلبان زیادی، 
متقاضــی تحصیــل در هــر یک از 
رشته های پزشکی شــدند و همین 
موضوع باعث شــد که برخی افراد و 
مؤسسات، با هدف سوءاستفاده ، اقدام 
بــه دریافت هزینه هــای کلان برای 
دانشگاه های  در  دانشجویان  پذیرش 
علــوم پزشــکی کنند. بســیاری از 
داوطلبانــی کــه تمایــل دارند در 
کنند،  تحصیل  پزشــکی  رشته های 
اما می دانند که قبولی در رشته های 
پزشکی ]به هردلیلی[ برای آنها میسر 
نیست، مشتری و متقاضی اصلی این 

قبیل آگهی ها هستند.
پیشنهادات جذاب و وسوسه انگیز

در این میان، برخی افــراد در قالب 
موسسات یا فردی، تبلیغات گسترده 
ای را در معــرض دید دواطلبان قرار 
داده و مدعی هســتند، مــی توانند 
در قبــال دریافت مبالــغ هنگفت، 
علاقمندان را با شیوه خرید صندلی 
پزشــکی یا پذیرش دانشجو پزشکی 
و حتی بدون لزوم شــرکت آنان در 
کنکور، روانه دانشــگاه ها کنند. این 
وعــده برای افــرادی که بــه دنبال 
تحصیل در رشته های پزشکی بدون 
کنکور هســتند، بســیار جــذاب و 
وسوسه برانگیز است، زیرا رشته های 
پزشکی، دندانپزشــکی و داروسازی 
عمدتــاً جــزو رشــته های پردرآمد 
هســتند، بازار کار بسیار خوبی دارند 
و در صــورت راهیابی به دانشــگاه و 
متعاقباً بازار کار، هزینه ای که صرف 
خرید صندلی دانشگاه شده، برای فرد 

جبران می شود.
طی گفت وگوهای متعــدد با برخی 
از مشــاوران این ســایت ها، شرایط 
پذیرش، هزینه ها و روند انجام این کار 
را در قالب یک متقاضی و مشــتری 
جدی جویا شدیم که توضیح ادعایی 

یکی از مؤسسات به شرح زیر است:
»مبالــغ پرداختی برای رشــته های 
عمومــی،  )پزشــکی  پزشــکی 
دندانپزشــکی و...( در دانشــگاه آزاد 
تهران معادل ۲۵۰ میلیون، دانشگاه 
بهشتی ۳۵۰ میلیون و دانشگاه آزاد 
به جــز تهران ۲۶۰ میلیــون تومان 
اســت. هم چنیــن بــرای قبولی در 
)پرستاری،  پیراپزشــکی  رشته های 

مامایی، اتاق عمل و ...( دانشگاه آزاد 
تهران مبلغ ۲۰۰ میلیون، دانشــگاه 
بهشتی ۲۷۰ میلیون و دانشگاه آزاد 
به جــز تهــران ۲۱۰ میلیون تومان 
دریافت می شــود. برای دانشگاه های 
دولتــی به قســمت هــر مقطع ۲۰ 

میلیون اضافه می شود.«
طبــق ادعــای این مؤسســه، نحوه 
انجــام کار هم بدین صورت اســت 
که »پرونده ســازی  لازم برای فرد در 
خصوص شــرکت در کنکور صورت 
می گیــرد، در دانشــگاه ها رتبه های 
قبولی رشــته های اعلامی و تعدادی 
از ظرفیت اعلامی آن ســال دانشگاه 
پیش از کنکور رزرو می شود، شخص 
حقیقی با حضور در جلســه کنکور 
این رتبه رزرو را حفظ کرده و زمانی 
که مشتری )متقاضی( برای پذیرش 
تقاضا می کند، تمام مشخصات فردی 
مختــص به او بــا فرد دارنــده رتبه 
جابه جا می شــود و شخص به طور 
 قانونی، پذیرش دانشــگاه را کســب

 می کند.«
تصویری ادعایی از تأییدیه پذیرش

مؤسسه دیگری هم در این باره مدعی 
شــد: »روند کار به این صورت است 
که نسبت به رشته و واحد دانشگاهی، 
رتبــه قبولی بــرای متقاضی گرفته 
می شــود. حتی کارنامــه کنکور در 
سایت رسمی ســنجش ثبت و فرد 
مجاز به تحصیل در دانشــگاه مدنظر 
می شود. در نهایت اسم شخص وارد 
لیســت ثبت نام دانشــگاه می شود. 
انتخــاب رشــته )در شــهریور ماه( 
به عهده مؤسســه اســت. هفته آخر 
شهریور نهایت تا هفته اول مهر ماه، 
متقاضی شخصاً به دانشگاه مراجعه و 
مراحــل ثبت نام را تکمیل کرده و در 
پایان کد دانشــجوئی صادر و کارت 

دانشجوئی را دریافت می کند.«
برخی از این موسســات برای جلب 
اعتماد کامل مشــتری و زدودن آثار 
تردیــد او تصویری ادعایی از تأییدیه 
از ســوی ســازمان  پذیرش صادره 
ســنجش را بــه آنان ارائــه ) نمونه 
چنین تصویــری در دفتر خبرآنلاین 
موجود است( و مدعی می شوند که 
مشــتریان قبلی خود را از این طریق 
به دانشــگاه فرستاده اند و می توانند 
مشــتری جدید خود را نیز با همین 

شیوه دانشجو کنند.

هرچند، پذیرش چنین راهکاری برای 
دانشجو شدن، ویژه افراد ساده انگار و 
بی تجربه به نظر می رســد اما از این 
واقعیت هم نباید غافل ماند که عطش 
ورود به دانشــگاهبخصوص با عنوان 
پزشکی و پیراپزشکی، چنان فریبنده 
است که بعید نیست، بسیاری مجاب 
شــون تا برای تبدیل رویای شان به 
واقعیت، در دام چنین مدعیان افتند .
خبری که هنوز منتشر نشده، چگونه تکذیب 

می شود؟
علی رغم پیگیری های رسمی و جاری 
از ســوی خبرآنلایــن و گفت وگو با 
روابط عمومی معاونت آموزش وزارت 
بهداشــت و مســئول دفتــر معاون 
آموزشــی وزارت بهداشت و باوجود 
ارســال نامه زیر، انتظار ۴8 ساعته و 
دریافت  برای  خبرآنلاین  تماس های 

پاسخ، بی نتیجه ماند.
علاوه بر این، روابط عمومی معاونت 
آموزشــی وزارت بهداشــت نیز قبل 
از انتشــار گزارش خبرآنلاین درباره 
فعالیت برخی کانال ها و سایت ها با 
ادعای »فروش صندلی های پزشکی« 
، ششــم شــهریور ماه، تکذیبیه ای 
زودهنگام را برای گزارشــی که هنوز 
منتشر نشــده و در ســایر رسانه ها 
نیــز محتوایی حــاوی این ســوژه، 
اتشــار نیافته، به نقل از دبیر شورای 
پزشکی  علوم  دانشگاه های  گسترش 
کشــور در ســایت خود اعلام کرد: 
»طبق گفته دکتر جلیل کوهپایه زاده، 
خبر جذب دانشجوی پزشکی بدون 
کنکور کذب و شــایعه بوده و صحت 
او هم چنین دربــاره جذب  نــدارد. 
کنکور  بدون  پزشــکی  دانشــجوی 
گفت: ورود به دانشــگاه های دولتی 
و آزاد، از طریق کنکور سراســری و 
برگزاری آزمون امکان پذیر اســت و 
مســئله فروش صندلی های پزشکی 
صحــت نــدارد. تنهــا راه ورود به 
دانشگاه های علوم پزشکی نیز شرکت 
در کنکور سراســری بــرای پذیرش 
سهمیه دولتی، یا استفاده از سهمیه 
خودگردان یا شهریه پرداز )پردیس( 

است.«
گــزارش روابــط عمومــی معاونت 
بهداشــت،افزود:  وزارت  آموزشــی 
»دانشــجویان چه در داخل ایران و 
چه در خارج از کشــور، بدون آزمون 
سنجش و بدون کنکور نمی توانند در 

رشته های وابسته به وزارت بهداشت، 
ادامــه تحصیل دهنــد و باید توجه 
داشــت تبلیــغ و درج مطالبی برای 
جذب دانشــجو بدون کنکور، شایعه 
و نادرست است. در نتیجه ارگان های 
ذیربط باید با نظارت بیشــتر جلوی 
سوءاستفاده این شرکت ها را بگیرند 

و اجازه فعالیت به آنها داده نشود.«
تبلیغ گسترده متخلفان با آرامش روانی

با توجه بــه گســتردگی فعالیت و 
تبلیغات سایت ها و کانال های مدعی 
پزشکی  رشــته های  فروش صندلی 
در دانشگاه ها، و با پذیرش این نکته 
که وزارت بهداشــت، بازوی اجرایی 
لازم بــرای ممانعــت و جلوگیری از 
این قبیل تخلفات را ندارد، اما باز هم 
این سوال جدی مطرح است که این 
وزارتخانه به جز اعلام غیرقانونی بودن 
عمل »فــروش صندلی دانشــگاه«، 
برای مقابله با ایــن اقدام در تضاد با 
عدالت آموزشــی و شناســایی افراد 
احتمالی کــه از این روش غیرقانونی 
و ضداخلاقی وارد دانشگاه ها شده اند، 
چه اقدامی انجام داده و سوای تلاش 
برای پیشگیری با صدور اطلاعیه های 
هشــدارآمیز، برای مقابله با عشــاق 
دانشگاه ها و بی اعتنا به این هشدارها 
 چــه اقدامــات موثری انجــام داده 

است؟
قطعا اگر مســئول روابــط عمومی 
معاونت آموزشی با انتشار تکذیبه ای با 
عنوان »خبر جذب دانشجوی پزشکی 
بــدون کنکور کذب اســت«، عجله 
نمی کرد، سوالات ما همین موضوعات 
مطرح شــده بود و البته راهگشایی 
برای کســانی که ممکن است به این 
ســایت ها و کانال هــا اعتماد کنند و 
وقت و زمان و پول شان را هدر دهند.

با توجه به اهمیت موضوع، جدای از 
وزارت بهداشت ، همه نهادهای ریز و 
درشت قانونی مرتبط باید تمرکز جدی 
بر فعالیت این موسسات داشته باشند 
و با رصد دقیق ادعای غیرقانونی آنان، 
برخورد قانونی حداکثری با متخلفان 
و متهمان را اعمال و نتیجه برخوردها 
را اطلاع رســانی کنند تــا مدیران و 
فعالان چنین موسســاتی نتوانند با 
آسودگی خیال، شیفتگان دانشگاه و 
خانواده های آنان را وسوســه کنند و 
با اغفال یــا ارائه خدمات غیرقانونی، 

مبالغ کلان به جیب بزنند.

راننده جنجالی اسنپ دستگیر شد
فرمانده انتظامی تهران بزرگ از دستگیری 
راننده تاکسی اینترنتی خبر داد که ۲ شب 
پیش با مســافر خود که یک زن جوان بود، 

درگیری فیزیکی پیدا کرده بود.
۳ روز قبل فیلمی در فضای مجازی منتشر 
شد که جنجال زیادی به پا کرد. آنطور که 

فیلم نشان می داد راننده پراید سفید رنگی با 
مسافرش که زن جوانی است درگیر می شود. 
این درگیری یک دقیقــه و ۱۰ثانیه طول 
می کشد و سرانجام با میانجیگری عابران و 

رهگذران، خاتمه می یابد.
انتشار این فیلم کوتاه بازتاب گسترده ای در 

شبکه های اجتماعی در پی داشت به طوری 
که دقایقی بعد از انتشار، بازار شایعات داغ شد 
و رسانه های معاند نیز به این شایعات دامن 
زدند. موضوعی که مطرح می شد این بود که 
راننده بر سر حجاب با مسافرش درگیر شده و 

او را مورد ضرب و شتم قرار داده بود.

توزیع داروی سقط  جنین در برخی 
پلتفرم های آنلاین

مدیــرکل دارو و مواد تحت کنترل ســازمان غذا و دارو با تاکید 
بــر اینکه تا زمان ابــلاغ آیین نامه های مربوط، فــروش دارو از 
 طریــق پلتفرم های آنلاین تخلف اســت، گفــت: در این زمینه 
پیگیری  تخلفات قبلی هــم ادامه دارد و پرونده این تخلفات باز 

است.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از ایسنا، دکتر محمد 
پیکان پور درخصوص فروش دارو در پلتفرم های آنلاین، گفت: تا 
زمانی که تنظیم مقررات مربوطه در این زمینه از سمت وزارت 
بهداشت ابلاغ نشده اســت، هرگونه فروش دارو در پلتفرم های 
مربوطه غیرقانونی اســت. روند پیگیری قضایی از سوی سازمان 
غــذا و دارو تغییــری نکرده و از تخلفات مربوطه چشم پوشــی 

نمی شود.
وی با تاکید بر اینکه تخلف در هر سطحی که رخ دهد باید تحت 
پیگیری قرار گیرد، اظهار کرد: سازمان غذا و دارو متعهد به این 
اســت که در اســرع وقت آیین نامه و ضوابط مربوطه را تکمیل، 
تنظیــم و ابلاغ کند تا جامعه ضمن برخــورداری از مزایای این 
موضوع، از آفات مترتب بر این فرایند که می تواند آسیب جدی 

بر سلامت مردم در پی داشته باشد، حفظ شود.
مدیــرکل دارو و مواد تحت کنترل ســازمان غــذا و دارو، ادامه 
داد: مصوبه ابلاغی ســتاد تنظیم بازار از سال قبل بر ممنوعیت 
عرضــه دارو در پلتفرم های دیجیتال بــدون اخذ مجوزات لازم 
از وزارت بهداشــت تاکید داشــته و با توجه به اسناد بالادستی 
باید زیرساخت های فنی و الکترونیکی لازم جهت تضمین ارائه 
خدمات با کیفیت به بیماران در این مســیر فراهم شود و امکان 

نظارت کامل بر آن برقرار باشد. شایسته نیست نهادی به استناد 
اصول اقتصاد بازار، الزامات پذیرفته شده جهانی اقتصاد سلامت 
را نادیده گرفته و کســب و کار را بدون رعایت اســتانداردها بر 

تضمین سلامت مردم در اولویت بداند.
او تاکیــد کرد: به عنوان مثال کاری کــه در برخی از پلتفرم ها 
انجام می شــود نه مبداء تامین دارو را مشــخص کرده اند و نه 
چارچوبی دارد که دارو ) به جز داروهای OTC( در قالب پرونده 
الکترونیک سلامت به دست مردم برسد. این کار در حال حاضر 

تخلف است و پرونده آن هم باز است.
وی افزود: پلتفرم مربوطه مدعی می شــود کــه صرفا به عنوان 
ارســال کننده دارو عمل می کند و با داروخانه ها قرارداد دارد و 
در واقع مدعی اســت که تخلفات گزارش شده مبنی بر فروش 
داروهای غیرمجاز، مخدر و... متوجه داروخانه ها اســت؛ درحالی 
که در مرجع قضایی نتوانســته ایــن موضوع را ثابت کند و رای 
دادگاه مبنــی بر آن بوده که مبــداء داروی قاچاق خود پلتفرم 
مربوطه بوده است و نه داروخانه  که برای این موضوع هم جریمه 
شده اند و سازمان غذا و دارو به عنوان دستگاه ناظر الزام دارد که 

هرگونه تخلف را به دستگاه قضا ارجاع دهد.
او با بیان اینکه نقش مســئول فنــی داروخانه در عرضه دارو به 
بیماران بی بدیل و غیرقابل انکار اســت، تصریح کرد: اینکه دارو 
بدون نظارت مسئول فنی به دست مصرف کننده برسد و الزامات 
حمل دارو رعایت نشــود، پذیرفتنی نیست؛ چرا که از یک سو 
متخصص مربوطه نمی تواند توصیه های لازم را به بیمار گوشزد 
کند و از ســوی دیگر ممکن اســت اصول زنجیره سرد دارو به 

درستی رعایت نشود.
مدیرکل دارو و مواد تحت کنترل ســازمان غذا و دارو در خاتمه 
افزود: متاســفانه توزیع داروهایی مانند داروی سقط جنین در 
برخی پلتفرم های آنلاین صورت می گیرد که این موضوع اساسا 
با سیاست های کلان کشور و کلیه مبانی موجود مغایر است. ارائه 
دارو باید با الزامات خاص خود صورت گیرد که دستورالعمل های 

آن در حال تدوین است.

خبر
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درگاه پرداخت امن

از سوی رئیس سازمان نظام صنفی رایانه ای خراسان رضوی تشریح شد

مشهد در  آیتکس1402  نمایشگاه  برگزاری  جزئیات 
رئیس سازمان نظام صنفی رایانه ای 
برگزاری  جزئیات  رضوی،  خراسان 
نمایشگاه آیتکس مشهد را تشریح 

کرد. 
 سیدحسن هاشــمی در خصوص 
برگزاری نمایشــگاه آیتکس مشهد 
در جمــع خبرنــگاران اظهار کرد: 
از قطب های  یکی  کلانشهر مشهد 
مهــم صنعت کامپیوتر در کشــور 
اســت و امیدواریم شاهد استقبال 
خوبی از نمایشــگاه ویــژه فناوری 
اطلاعات و ارتباطات باشیم چراکه 
نمایشــگاه قبلی ســال 98 برگزار 
شــد و طی این ســال ها به دلیل 
برگزاری  امــکان  کرونا  همه گیری 

مجدد آن فراهم نبود.
رئیس سازمان نظام صنفی رایانه ای 
خراســان رضــوی در ادامه گفت: 
مشــهد و خراســان رضوی از نظر 
وضعیت  فناوری  زیرســاخت های 
چنــدان مطلوبی نــدارد که لازم 
است دولت برای جبران آن تلاش 
بیشتری داشته باشد اما توانمندی 
منابــع انســانی و بخش خصوصی 

فعال در این صنعت، زبانزد است. 

هاشــمی افزود: بیش از ۵۰ درصد 
نرم افزارهــای فعــال در کشــور و 
تعداد قابــل توجهی از پلتفرم های 
پر مخاطب بومی، محصول فناوران 
شهر مشــهد اســت و با توجه به 
گرفته،  قوی شــکل  اکوسیســتم 
این شــهر بعد از تهران بزرگترین 
و فعال تریــن اکوسیســتم فاوا در 
کشور است به همین دلیل برپایی 
نمایشگاه آیتکس در این کلانشهر 
اهمیت ویژه ای دارد. این نمایشگاه 
می توانــد به شبکه ســازی و ایجاد 
بســتر مناســب برای معرفی بهتر 
اســتارتاپ ها، کسب و کارهای نوپا 

کمک کند.
رئیس سازمان نظام صنفی رایانه ای 
خراســان رضوی درباره بخش های 
مختلف نمایشــگاه آیتکس ۱۴۰۲ 
نیز گفــت: این نمایشــگاه تمامی 
حوزه هــای فنــاوری اطلاعــات و 
 ارتباطات، هوش مصنوعی، موبایل، 
و  بلاکچین  نرم افزار،  ســخت افزار، 
شهر هوشمند را در بر خواهد گرفت 
و گستردگی ابعاد و موضوعات آن 
می تواند بستر حضور پررنگ فعالان 

این عرصه را فراهم کند.
وی با اشــاره به رویکرد نمایشگاه 
آیتکس ۱۴۰۲ نســبت به تحولات 
هــوش مصنوعــی تصریــح کرد: 
فنــاوری هوش مصنوعی شــتاب 
زیــادی گرفتــه و هر روز شــاهد 
معرفی سرویس ها و خدمات تازه ای 
مبتنــی بر آن هســتیم، به همین 
دلیل در نمایشــگاه آیتکس۱۴۰۲ 
مشهد هم بخش ویژه ای را برای آن 

در نظر گرفته ایم.
 هاشمی افزود: در این بخش تلاش 
خواهیم کرد ســرویس های مبتنی 
بر هــوش مصنوعی کــه به همت 
فناوران کشــورمان طراحی و ارائه 
شده است به مخاطبان ارائه شود و 
بتوانیم زمینه توسعه استفاده از آن 

را فراهم کنیم.
رئیس سازمان نظام صنفی رایانه ای 
ادامــه گفت:  خراســان رضوی در 
نکته مهمی کــه در برگزاری این 
نمایشــگاه ها وجود دارد و باید به 
آن توجه کرد، فرصت تعامل فعالان 
صنعت آی تی با فعالان دیگر صنایع 

است.

 هاشــمی بــا اشــاره بــه برخی 
ویژگی های صنعــت آی تی گفت: 
این صنعت بــه دلیل مرتبط بودن 
با همه صنایع و بخش های مختلف 
اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی، به 
نوعــی به یک هــاب دانش تبدیل 

شده است.
وی افــزود: ایــن ویژگــی صنعت 
آی تی در فضاهایی مانند نمایشگاه  
آیتکس نمود عینی پیدا می کند و 
نمایشگاه امسال هم بستر مناسبی 
تعامــل فراهم  این  تقویــت  برای 
خواهد کرد تــا از ویژگی های این 
هــاب دانش بهره گیری بیشــتری 

شود.
خاطرنشــان می شــود »نمایشگاه 
اطلاعــات،  فنــاوری   »ITEX

موبایل،  هوش مصنوعی،  ارتباطات، 
بلاکچین  نرم افــزار،  ســخت افزار، 
و شهرهوشــمند از تاریــخ ۱۰ تا 
نمایشــگاه  در  آبان ماه ۱۴۰۲   ۱۳
بین المللی مشهد برگزار خواهد شد 
و طبق برنامه ریزی اولیه، ســاعات 
بازدیــد از نمایشــگاه از ۱۶ تا ۲۱ 

خواهد بود.

شرایط ویژه اشتراک انبوه 
روزنامه صـبح امروز برای پیک موتوری ها،باربری ها و شرکت های خدماتی

0 9 1 5 2 5 6 0 0 9 1  -  0 9 3 6 0 5 6 6 6 3 6 با ما تماس بگیرید: 

511/1اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی . نظر به دستور مواد ۱ و ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مصوب ۱۳9۰/9/۲۰ و برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۶۰۰۶۰۰۳۱۴8 هیات 
اول موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
تربت حیدریه تصرفات  مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای احمد حســنی 
فرزند حبیب اله به شماره شناسنامه  ۱۵۴ صادره از تربت حیدریه نسبت 
به ششدانگ یکباب منزل به مساحت ۱88/۷۰ مترمربع ) یکصد و هشتاد 
و هشــت و هفتاد صدم  مترمربع(  قســمتی از پلاکـ  ۶9  فرعی از اراضی 
کوچه قاضیان پلاک۲۳۷  اصلی دهســتان اربعه واقع در خراسان رضوی 
بخش یک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه خریداری از ورثه مالک رســمی 
حبیب اله حسنی و سهم الارث متقاضی محرز گردیده است. لذا به موجب 
ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی و ماده ۱۳ قانون آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 
۱۵ روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشــار در  شــهرها منتشر تا در 
صورتیکه اشــخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید 
از تاریخ انتشــار اولین آگهی تا دو ماه اعتراض خــود را به این اداره ثبت 
محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند.  معترض باید  ظرف یک ماه 
از تاریخ تســلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی 
محل نماید و گواهی دادخواســت بــه اداره ثبت محل تحویل دهد که در 
ایــن صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت و در 
صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم 
دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور 
ســند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نیست. تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۵/۲۴. تاریخ انتشار نوبت دوم: 
۱۴۰۲/۶/9 * م.الف۱88

سید امین موسوی ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

511/2اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی . نظر به دستور مواد ۱ و ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مصوب ۱۳9۰/9/۲۰ و برابر رای شماره  ۱۴۰۲۶۰۳۰۶۰۰۶۰۰۳۱۴۴ هیات 
اول موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
تربت حیدریه تصرفــات  مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای مهدی منفرد 
فرزند قدرت اله به شماره شناسنامه ۲۵۱۰  صادره از تربت حیدریه نسبت 
به ششدانگ یکباب  منزل  به مساحت ۱۶۱/۲۰ مترمربع ) صد وشصت و 
یک متر و بیست صدم مترمربع( قسمتی از پلاکـ  ۲۳۴۶  اصلی  اراضی شهر 
واقع در خراسان رضوی بخش یک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه خریداری 
از مالکیت رســمی خود متقاضی محرز گردیده است. لذا به موجب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
و ماده ۱۳ قانون آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشــار در  شهرها منتشر تا در صورتیکه 
اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار 
اولیــن آگهی تا دو ماه اعتراض خــود را به این اداره ثبت محل وقوع ملک 
تسلیم و رســید اخذ نمایند.  معترض باید  ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی 
دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت 

قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی 
محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور ســند مالکیت می نماید و 
صدور ســند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. تاریخ انتشار 

نوبت اول: ۱۴۰۲/۵/۲۴. تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۶/9 * م.الف ۱۷8
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511/3اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد ناحیه چهار
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 

ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضوع مــاده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامــه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی . برابر رای شماره 
۱۴۰۲۶۰۳۰۶۲۶۷۰۰۰8۷8 مــورخ  ۱۴۰۲/۴/۲۴هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد ناحیه چهار تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی  آقای حیدر مرادی فرزند مراد در ششدانگ یک باب ساختمان به 
مساحت ۱۱۵ مترمربع قسمتی از پلاک شماره ۱۵8۴۵  فرعی از ۱۷۵ اصلی 
واقع در اراضی قاسم آباد خراسان رضوی بخش ۱۰ حوزه ثبت ملک مشهد 
ناحیه چهار از محل مالکیت مشاعی خود متقاضی  محرز گردیده است. لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند 
مالکیت صادر خواهد شد. تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۵/۲۵. تاریخ انتشار 
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